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България не е готова да 
влезе в еврозоната от 1 януари 
2024 г. това ще стане, когато 
е от полза на България. Засега 
рисковете са много големи. 
това заяви депутатът от БсП 
проф. Румен Гечев пред жур-
налисти в парламента.  

“Получихме работния до-
клад на БнБ и сме изключи-

телно изненадани, тъй като 
той не дава отговор на нашите 
въпроси. Работните текстове 
са към 25 октомври 2022 г. По-
важното е, че те все още не са 
одобрени от работната група 
и от координационния съвет 
за въвеждане на еврото в Бъл-
гария и към този момент не са 
внесени, разглеждани и одо-

брени от Управителния съвет 
на БнБ”, обясни проф. Гечев. 

От придружителното пис-
мо става ясно, че документът 
е подписан от сътрудник на 
управителя на БнБ.

“Централната банка се по-
дигра на парламента”, катего-
ричен е проф. Гечев. според 
него БнБ изпраща в парламен-

та нещо, което не е ясно кой го 
е писал и за което очевидно не 
носи никаква отговорност.

според депутата от БсП 
няма как БнБ и служебният ка-
бинет да бягат от отговорност, 
затова от левицата отново ще 
ги извикат в парламента.

Ние сме 
свободНи 
хора

95% от българите без достъп до саниране

българия не е готова 
за еврото от 2024 г.
БНБниизпратидокладзапоследицитеотеврозоната,който
самитетенеискатдаподпишат,заявипроф.РуменГечев
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Предвидените 1,4 милиарда лева за саниране на жилищни сгради 
по Плана за възстановяване и устойчивост ще стигнат за около 1000 
големи сгради с над 72 жилища в тях. 

е знам дали това, което ще ви кажа, 
има връзка с вчерашната ни среща с 
главния прокурор Гешев, но само ще 
изложа факти. Днес сутринта, в 7,30 
ч., в дома ми дойдоха двама унифор-
мени от съдебна охрана, а те по закон 
изпълняват принудително довеждане. 
Прокуратурата се опита да се намеси 
във вътрешнопартийните дела на БсП. 
Отказахме да предадем документи от 
решения на нашите колективни орга-
ни, както и да се явим на разпит, на 
който да даваме обяснение как и защо 
сме гласували вътре в партията, по 
време на националния съвет.

Очевидно прокуратурата е задей-
ствала следващата стъпка - прину-
дително довеждане. Добре, така са 
решили, но прокуратурата разшири 
обхвата на лицата, към които проя-
вява интерес за разпит. вече викат 
на разпит преброителите в нацио-
налния съвет на БсП. Принуждават 
ме за пореден път аз да връчвам при-
зовки на членове на партията за раз-
пит. има текст в закона, който казва, 
че призоваването може да стане и 
през работодател, но да обърна вни-
мание на господа прокурорите, че 
председател на партия не е работо-
дател на членовете на партията. така 
че няма да изпълня и това указание 
- да връчвам призовки на членове на 
националния съвет, които трябва да 
обясняват защо кирил Добрев не е 
допуснат на заседание на нс, на ко-
ето той присъстваше.

Н

Стр. 9

Корнелия НиНова

Учителят
димитър гилев
е „бУдител
на годината”

Стр. 13

СнимКабТа

социалистите 
искат
оставката 
на гешев

ВкадъР

Седемнадесетата Световна среща на българските медии, организирана от БТа, тази година 
се провежда в Йерусалим и Тел авив и е на тема “Медии и спасение”. Гост на форума е председателят 
на Комисията по културата и медиите в 48-ото НС и депутат от БСП иван Ченчев
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левицата внесе 
законопроект 
за актУализация 
на пенсиите

росица янкова:
омУртаг 
е във вечен 
воден режим

сръбската армия 
на крак заради
безпилотници
от косово

бСП:
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Юлия КУЛИНСКА

Шефовете на спецслужбите ще бъдат викани в парламента на за-

крито заседание само при нужда по въпроси, свързани с национална-

та сигурност, записаха депутатите в Правилника за организацията и 
дейността на народното събрание. те отхвърлиха  предложението на 
ДБ ръководителите да бъдат изслушвани всеки месец на председа-

телски съвет и приеха по-консенсусния вариант на ГеРБ.
Разбирателство обаче нямаше по спора около ротационното пред-

седателство на комисията за контрол над службите за сигурност. от 
ГеРБ предложиха то да бъде отменено, в крайна сметка пленарната 
зала го отхвърли и така ротацията остана, а председателите на коми-

сията ще се сменят всяка парламентарна сесия.
мС се задължава да изпраща веднага до парламента всички акто-

ве, които представляват класифицирана информация и не подлежат 
на обнародване. най-малко веднъж на всеки три месеца в комисията 
по правни въпроси ще се провежда обсъждане с участието на главния 
прокурор във връзка с прилагането на закона и дейността на прокура-

турата и разследващите органи. обсъждане във връзка с прилагането 
на закона и дейността на поверените им институции се провежда и по 
инициатива на председателя на върховния касационен съд, предсе-

дателя на върховния административен съд или главния прокурор. 
отхвърлено беше предложението на ПГ “БСП за България” за 

процедурни въпроси по начина на водене по определена тема думата 
да се дава на не повече от един депутат от парламентарна група. от-

падна обаче терминът “отрицателен вот” по предложение на левица-

та. така по процедурни въпроси думата ще се дава веднага, освен ако 
има направени искания за реплика, дуплика или за обяснение на вот, 
различен от формираното мнозинство.

Във връзка със 100-годишнината от първото 
честване на Деня на будителите градската 
организация на БСП в Пловдив удостои  
със званието “Съвременен народен будител” 
доц. Кирчо Атанасов за изключителния му 
принос и заслуги в развитието на българското 
образование и култура и строежа на  
българския дух. Плакетът беше връчен 
от председателя на ГС на БСП и народен 
представител от 16 МИР Иван Петков

Депутатът от БСП Явор Божанков поиска 
оставката на главния прокурор Иван Гешев 
по време на срещата на обвинител номер едно 
с парламентарната група на социалистите във 
вторник вечерта. Срещата на главния проку-

рор с парламентарната група на БСП се ока-

за най-продължителната, най-посещаваната 
и най-острата на фона на предхождащите с 
“Български възход”, ГеРБ и ДПС.

към финала й се стигна и до деклараци-

ята на Явор Божанков, който потвърди пред 
главния прокурор, че продължава да насто-

ява за същото, за което е настоявал от 2020 
г.- оставка и ограничаване на правомощията 
на обвинител номер едно.

“Срещата ни с главния прокурор беше по 
точни, ясни и конкретни параметри - какво 
бихме могли да направим в законодателство-

то, за да бъде то по-ефективно и престъпни-

ците, като тези, които шофират след употре-

бата на алкохол или наркотици, да получат 
своето възмездие. но от главния прокурор на 
тази среща не получихме никаква конкрети-

ка”. това заяви членът на националния съвет 
на БСП Филип Попов. Според него не може 
ефективността на прокуратурата да е вслед-

ствие на това колко осъдителни присъди има. 
той посочи, че левицата не е получила и убе-

дителен отговор на въпроса защо няма резул-

тат от знакови дела, свързани с корупцията 
по високите етажи на властта.  

невиждано и нечувано до-

сега събитие се състоя в Йеру-

салим - за първи път на Голгота 
беше отслужен молебен на бъл-

гарски език, заяви председателят 
на парламентарната комисия по 
културата и медиите Иван чен-

чев по повод срещата на медии-

те, организирана от БтА.
 “Българските медии винаги 

са били проводници на взаимо-

връзката между българските 
общности по света. в каквото и 
сложно време да живеем, особе-

но в сферата на информацията, 

обществото им вярва. Знам и 
съм убеден, че те осъзнават тази 
отговорност и ще продължават 
да работят за това да казват ис-

тината, за която са призвани, но 
и да популяризират култура, ду-

ховност, българщина”, заяви по-
рано ченчев в приветствието си 
към участниците в срещата.

“Знам колко е важно за бъл-

гарските общности да четат, да 
пишат, да се вълнуват заедно в 
едно общо българско издание 
далеч зад граница и знам колко 
е трудно за тези издания да съ-

ществуват. но въпреки това те 
са посланици и са призвани да 
носят и да популяризират бъл-

гарските култура, бит, духов-

ност”, подчерта ченчев. той 
беше категоричен, че вратите 
на комисията са отворени, за да 
се чуе гласът на всеки предста-

вител на българските медии, 
на всеки, който работи в този 
сектор. За да може не само да 
се поставят проблемите, а и 
да намират отговор въпроси-

те, решения на тези проблеми, 
уточни ченчев. 

Съюзът на българските писатели отличи заслужили  
деятели на културата по повод Деня на народните  
будители. Председателят на съюза Боян Ангелов  
награди интелектуалеца и общественик Стоян Денчев, 
дългогодишен ректор на Университета по библиотекознание  
и информационни технологии и почетен председател  
на Съюза на народните читалища 

Депутатите от комисията 
по външна политика и комиси-

ята по отбрана приеха решения 
за оказване на военно-техниче-

ска помощ за Украйна. Проек-

тозаконите за това бяха внесе-

ни от СДС и ДБ още в първия 
ден на работата на парламента. 
в  началото на заседанието Ан-

гел Георгиев от “възраждане” 
и зам.-председателят на нС и 
на БСП кристиан вигенин по-

искаха точката да отпадне от 
дневния ред на комисиите.

вигенин настоя да бъдат 
изслушани шефовете на служ-

бите. “нямаме предварителна 

оценка какви са нашите въз-

можности да подкрепим Ук-

райна, нямаме и становище на 
спецслужбите. Подобно реше-

ние категорично ни превръща 
в косвена част от конфликта”, 
посочи вигенин. Според него 
президентът също е против ре-

шението да бъде предоставена 
военна помощ за Украйна и до-

бави, че това решение е “при-

бързана политическа акция”.
вигенин е притеснен, че 

подобно сериозно решение не 
трябва да се взима само с по-

литическа цел, а трябва да се 
преценят елементите на сигур-

ността - вътрешна и външна. 
той смята, че точките трябва 
да бъдат отложени за следва-

щата седмица, когато са ясни 
анализите на експертите. нищо 
не налага подобна спешност и 
едно такова отлагане ще даде 
възможност на депутатите да 
се подготвят много по-добре, 
категоричен е вигенин.

Решението за оказване на 
военна и техническа подкре-

па за Украйна следва да бъде 
взето след детайлен анализ, 
смята служебният министър 
на отбраната Димитър Стоя-

нов. Според него по този на-

чин народното събрание ще 
вземе информирано решение. 
към излишното старо съветско 
въоръжение и техника, кое-

то подлежи на продажба, не е 
проявен интерес от украинска 
страна, уточни той. от думите 
на Стоянов стана ясно още, че 
министерството на отбраната 
изпълнява стриктно решение-

то, което прие 47-то народно 
събрание, за оказване на по-

мощ на Украйна. 
министърът на външните 

работи николай милков до-

бави, че националният анга-

жимент, който е валиден още 

от договора за влизането ни 
в нАто, възлага на всички 
държави да увеличават отбра-

нителните си способности. 
ние трябва да се грижим за 
увеличаване на нашите отбра-

нителни способности, настоя 
милков.

в крайна сметка комисията 
по външна политика прие с 12 
гласа “за” проекта на решение. 
четирима депутати от БСП и 
от “възраждане” бяха против. 
Същото предложение беше 
прието и от комисията по от-

брана с 11 гласа “за”, а четири-

ма бяха против.

Две комисии в НС одобриха
военната помощ за Украйна
Решениетоеприбързанаполитическаакцияинипревръща
вкосвеначастотконфликта,предупредиКристианВигенин

ИВанЧенЧеВВЙеРусалИм:

За първи път на Голгота беше 
отслужен молебен на български

БСП поиска 
оставката  
на Иван Гешев

Викат в НС шефовете на 
спецслужби само при нужда
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“Срещнахме разбиране от 
другите партии в парламента 
да разговаряме за бюджета. По-
ставих въпроса на председател-
ски съвет, където присъстват 
ръководствата на всички гру-
пи, между първо и второ чете-
не на закона за удължаване на 
финансовия план, който внесе 
служебният кабинет, да разго-
варяме какви допълнения ще 
сложим, така че да гарантираме 
спокойствие на хората, но да 
има и финансова стабилност”. 
това заяви лидерът на бСП 
корнелия нинова на брифинг в 
народното събрание.

С този закон се замразяват 
доходите при повишаващи се 
цени, поясни тя. Според ни-
нова това е неприемливо и 
недопустимо, защото води до 
обедняване. По думите й още 
по-неприемливо е, че в същото 
време се предвиждат допълни-
телно разходи за изтребители, 
и до края на тази година, и за 
следващата. не може в тежката 
социално-икономическа криза, 
бедността и страха на хората от 
цени, студ и глад тези пари да 
отидат за нови самолети, кате-
горична е нинова. 

бСП ще представи социал-
ния си пакет, като всяка партия 
има право да предложи това, 
което тя иска, и по този начин 
ще се търси разумното сечение. 
“Целта е да помогнем на хора-
та, да укрепим икономиката, но 
това да не е за сметка на финан-
совата стабилност на страната. 
Ще разговаряме за разумните 
решения”, обясни нинова. “За 

нас е важно повишаването на 
минималната заплата, помощта 
за младите семейства, децата 
и за възрастните, групите на 
работещите и особено работе-
щите бедни. За нас е абсурд да 
се откажем от понятието “енер-
гийна бедност” и помощта за 
тях. разумно е да се разговаря 
и за двете тарифи - първоначал-
ното намерение на служебния 

кабинет беше да има, след това 
бързо се отказаха”, посочи ни-
нова част от приоритетите на 
левицата.

лидерът на бСП припомни, 
че народните представители 
нямат право да внасят Закон за 
държавния бюджет, а могат да 
ползват само това, което внесе 
кабинетът - служебен или ре-
довен. Предстоят ни интерес-

ни разговори, но съм сигурна в 
едно - така, както е влязъл този 
бюджет от служебния кабинет, 
няма да излезе в същия вид, 
твърди нинова.

“това не е мнозинство за 
правителство, а е мнозинство 
за гарантиране на хората през 
зимата и за укрепване на ико-
номиката. това не променя 
позицията ни, че няма да под-
крепим мандат на герб, ДПС 
и “възраждане”. тепърва пред-
стои връчването на мандатите, 
но нямаме време за губене по 
отношение на бюджета. Хората 
чакат реални решения за живо-
та си”, коментира нинова.

от левицата не приемат ар-
гументите на ДПС за оставен 
огромен държавен дълг от пре-
дишното правителство. “ос-
тавихме 9 млрд. в хазната, 1,5 
млрд. излишък, към септември 
имаше 1 млрд. излишък и до-
тогава параметрите на бюдже-
та се движиха така, както сме 
ги заложили. Дълговете, които 
се очертаваха от служебния 
финансов министър, са за по-
емането на ангажименти за за-
купуването на самолетите. Слу-
жебното правителство реши, 
че негов приоритет са новите 
8 Ф-16 и 10 “грипен”, които 
струват между 5-6 млрд.”, под-
черта нинова.

Със спорове какви точки да бъдат включе-
ни в седмичната програма на парламента запо-
чна вчерашното пленарно заседание. Поводът 
за разправиите бяха три точки от предварител-
ния дневен ред - промените в изборния кодекс, 
закупуването на нови изтребители и даването 
на военна помощ за Украйна.

от името на “бСП за българия” борислав гу-
цанов предложи точките за предоставяне на во-
енна помощ на Украйна и покупката на новите 
8 изтребителя Ф-16 да отпаднат от програмата. 
“не считаме, че в обществото има консенсус за 
това българия да предоставя оръжия на Украй-
на. Хуманитарна помощ - да, но въоръжение - 
не. не може един конфликт, който е на 250 км от 
нашата държава, ние да искаме с всички сили и 
средства да станем страна по този въпрос. Дано 
да надделее разумът”, обясни гуцанов.

“ние още не сме придобили първите 8 само-
лета, а тръгваме да купуваме втора ескадрила. 
това ли е най-важното нещо, което мС трябва-
ше да вкара в нС?”, попита гуцанов. “не беше 
ли по-важно да се гледа от депутатите как ще 
намалим цените на горивата, как ще наложим 

таван на цените за тях? каква ще бъде социал-
ната програма, как ще презимуват хората или 
ще има българи, които ще умират от студ и 
глад през тази година? това ли е най-важното 
нещо, което вълнува обществото?”, възмути се 
гуцанов и призова за разум.

още преди да бъде гласуван дневният ред, 
милен матеев от ПП заяви, че не може в петък 
да се разглеждат законопроектите за измене-
ния в изборния кодекс. Заместник-председа-
телят на народното събрание и депутат от Пг 
на ДПС Йордан Цонев каза, че точката трябва 
да остане. той заяви, че още от миналия пар-
ламент матеев е приел за своя кауза изборни-
ят кодекс да бъде бавен и да не се разглеждат 
промените. 

надежда Йорданова от Дб направи проце-
дурно предложение от програмата да отпадне 
вече приетата точка за разглеждане на зако-
нопроектите за промени в изборния кодекс. 
аргументът й беше, че те не са били обсъдени 
в комисии. Делян Добрев от герб я реплики-
ра, че по логиката на депутатите от ПП трябва 
да отпаднат всички точки от тазседмичната 
програма, освен изслушванията. това обаче 
означава да не работим, заяви той. в крайна 
сметка и трите спорни точки останаха в сед-
мичната програма.

Депутатите се изпокараха 
за дневния ред
Юлия ИВАНОВА 

Корнелиянинова:

Срещнахме разбиране 
от партиите за преговори 
по бюджета
Целтаедапомогнемнахората,даукрепимикономиката,нонезасметка
нафинансоватастабилностнастраната,заявилидерътнаБСП

бСП внесе законопроект за 
промени в кодекса за социално 
осигуряване, с който предла-
га отпуснатите до 24 декември 
2021 г. пенсии да се преизчис-
лят от 1 януари 2023 г. с 1,35 на 
сто за всяка година осигурите-
лен стаж. Социалистите настоя-
ват парите за старост за трудова 
дейност, отпуснати до края на 
2020 г., да се преизчисляват от 
1 юли 2023 г. като индивидуал-
ният коефициент на лицето се 
умножи по средномесечния оси-
гурителен доход за странаьта за 
2021 г.

“немалка част от хората са с 
доходи на границата на физиче-
ското оцеляване. бедността и не-
равенствата достигат недопусти-
ми размери. в най-голяма степен 
това се отнася до хората над 65 
години”, посочват в мотивите си 
депутатите от левицата. 

“При линия на бедност за 
тази година от 413 лв. и очаква-
на за догодина от 504 лв., мини-
малната пенсия за осигурителен 

стаж и възраст от 1 юли 2022 
г. стана 467 лв. от 1 октомври 
средната пенсия е 725 лв. към 
септември 2022 г. пенсиите за 
трудова дейноност, приравнени 
към  минимален размер, са 44,8 
на сто от общия брой на тру-
довите пенсии и 43,4 на сто от 
всички пенсии”, посочват от Пг 
“бСП за българия”.

“Предложеният законопро-
ект е само една незабавна стъп-
ка за търсене на трайно решение 
за адекватността на пенсиите. 
но тя, според нас, е първата и 
най-важната. в противен слу-
чай ще се задълбочи ощо повече 
проблемът с един от основни-
те принципи на осигуряването, 
какъквто е този на равнопоста-
веността на осигурените лица. 
всяко отлагане на решението 
за в бъдеще ще демотивира хо-
рата да се осигуряват заради 
нарушаване на осигурителните 
принципи и ще изисква все по-
големи финансови ресурси”, 
предупреждават социалистите. 

Левицата внесе законопроект 
за актуализация на пенсиите
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националната детска бол-

ница ще бъде построена на те-

рен в кв. “горна баня”, район 
“овча купел” в София. теренът 
е близо до Университетската 
специализирана болница за 
активно лечение по ортопедия 
“Проф. Бойчо Бойчев”. това 
стана ясно от изявленията на 
министрите на здравеопазване-

то и на регионалното развитие 
асен меджидиев и иван Шиш-

ков. решението е взето в нача-

лото на вчерашното заседание 
на министерския съвет.

Досега за детската болни-

ца се оглеждаха пет терена в 
София - при болниците “Св. 
анна”, “лозенец”, Универси-

тетската специализирана бол-

ница за активно лечение по ор-

топедия “Проф. Бойчо Бойчев” 
в горна баня и Специализира-

ната болница за рехабилитация 
в Банкя, както и тази по реха-

билитация в “овча купел”.
“там има много добър кли-

мат и е на достъпно и комуни-

кативно място. теренът е 40 
декара, което позволява да се 
изгради и хотел за родителите, 
отделна сграда за рехабили-

тация на децата и другите не-

обходими структури”, обясни 
меджидиев.

в средата на терена обаче 
има частен имот. Двамата ми-

нистри се срещнали с кмета на 
района, който им е съдействал 
да намерят собствениците му, 
а те са се съгласили парцелът 
им да отиде в края на терена и 
да се освободи място за болни-

цата, обясни Шишков. По ду-

мите му имало още един терен, 
който е общинска собственост 
и е отреден за озеленяване. 
кметът ще внесе предложение 

в Столичния общински съвет 
той да бъде прехвърлен на 
държавата.

казусът с националната пе-

диатрия е от 2018 г., като иде-

ята за изграждане на такава 
болница е от 70-те години на 
ХХ в., първата копка е напра-

вена през 1978 г. и по-късно 
е изграден корпусът й, който 
все още е в района на алексан-

дровска болница.
Проектът ще бъде обозна-

чен като национален обект, 
което ще позволи по-бързото 
придвижване на процедурата.

областният управител вече 
е направил акт за държавна 
собственост, след което ще се 
измени и подробният устрой-

ствен план. Шишков прогно-

зира, че това може да стане в 
рамките на месец-два, след ко-

ето ще се направи и конкретно 
задание. По думите на регио-

налния министър досега дър-

жавата не е направила такова.
междувременно екип от 

мЗ ще започне обиколка из 
детски болници в европа, за да 
види как са построени и да взе-

ме пример от тях.

За малко повече от три месеца по-

лицията е установила 1709 души, ко-

ито са шофирали след употреба на 
наркотици, съобщи министърът на въ-

трешните работи иван Демерджиев в 
отговор на депутатски въпрос.

от началото на юли се провежда 
безсрочна специализирана полицейска 
операция в страната за  шофиране в не-

трезво състояние. ежедневно се прове-

ряват 9000 превозни средства и 10 000 
лица. 796 души са отказали да бъдат 
тествани.

от 7 юли до края на октомври са 
проверени близо един милион автомо-

била и 1,2 милиона души, като са им 
съставени 77 914 акта.

Полицейската акция започна след 
обвиненията към мвр, че покрови-

телства потенциални убийци на пътя. 
Според министъра наблюдаваният ре-

зултат за този кратък период дава ос-

нование да се очаква подобряване на 
пътнотранспортната обстановка, нама-

ление на този вид нарушения и пътно-

транспортни произшествия.

главният прокурор иван 
гешев лично се намеси в слу-

чая с васил михайлов, като 
поиска оставката на неговия 
баща Бисер михайлов, който 
е прокурор в Перник. Срещу 
18-годишния му син са пов-

дигнати три обвинения, като 
преди два дни стана ясно, че е 
нарушил домашния си арест и 
се връща обратно в затвора.

Бисер михайлов вече по-

даде оставка като зам.-окръ-

жен прокурор на Перник след 
скандала със сина му през 
юни. тогава младежът беше 
арестуван за жесток побой над 
местната футболна легенда и 
настоящ треньор румен ан-

донов. Първоначално той бе 
привлечен към наказателна 
отговорност, като деянието бе 

определено като извършено по 
хулигански подбуди без личен 
мотив.

Самият васил михайлов 
призна, че е нарушил домаш-

ния си арест, след като ми-

налата седмица Софийският 
градски съд промени мярката 
му за неотклонение в по-лека. 
“Петък имаше дискотека тук и 
трябваше малко да разпусна, 

все пак съм бил в ареста 5 ме-

сеца”, заяви той. 
васил михайлов вероятно 

не е имал проследяваща грив-

на в началото на домашния 
арест в продължение на дено-

нощие, защото не е имало на-

лична и е трябвало да се вземе 
от друг район. от правосъд-

ното министерство обясниха, 
че първоначално михайлов е 

освободен от съда без изис-

кването да носи проследяваща 
гривна. тя му е сложена след 
искане от мвр. изпълнението 
на домашния арест следва да 
се контролира от 1 рПУ в Пер-

ник. “най-вероятно ще има 
наказания след приключване 
на проверката”, посочи зам.-
министърът на правосъдието 
мария Павлова.

и полицейски синдикати искат 
увеличение на минималната заплата 
в страната. Синдикалната федерация 
на служителите в министерството на 
вътрешните работи застана зад идеи-

те на кнСБ и кт “Подкрепа” за пълно 
компенсиране на инфлацията както в 
държавния, така и в частния сектор. от 
полицейската федерацията посочват, че 
ръстът на доходите, описан от синдика-

тите, е задължителен и това е начинът 
за компенсиране на инфлацията.

Представители на синдикатите 

изразиха несъгласие с предложение-

то на министерството на финансите, 
заложено в проектобюджета за след-

ващата година, минималната работна 
заплата да се запази в размер на 710 лв. 
от СФСмвр са съгласни, че тя трябва 
да бъде повишена от 1 януари от 710 
до 850 лв., в бюджетния сектор да има 
актуализация с 12-13 на сто, а в адми-

нистрацията - с 15 процента. освен 
това полицейският синдикат настоява 
за въвеждане на необлагаем минимум, 
равен на минималната заплата.

До края на ноември трябва да очакваме и първите слу-

чаи на сезонен грип, в европа вече циркулира. това заяви 
бившият директор на националния център по заразни и 
паразитни болести проф. тодор кантарджиев. По думите 
му до края на месеца се очакват и първите случаи на забо-

лели от респираторен синцитиален вирус, който е опасен 
за новородените и за много възрастните хора и причинява 
тежки пневмонии и усложнения. Специалистът прогнози-

ра, че до края на този месец ще се увеличат и случаите 
на респираторни вируси, като в момента вече циркулират 
метапневмовируси, риновируси, аденовируси.

По отношение на грипа, очаква се да доминира вари-

антът H3N2, като първите случаи вече ги има в Сканди-

навието и Западна европа, но този подвариант го има в 
противогрипната ваксина. очакваме по-бавно да се развие 
грипната епидемия отпреди ковиД-19, очакваме и уве-

личаване на ковидните случаи, казва проф. кантарджиев. 
той прогнозира, че новият подвариант на омикрон - BQ 
1.1, ще ни атакува през ноември. макар и по-различен 
от BA5 и BA4, ако човек се ваксинира с новите ваксини, 
тоест има два бустера срещу омикрон, вероятността за 
тежко протичане на болестта е минимална, смята проф. 
кантарджиев.

Националната детска болница 
ще бъде в Горна баня
МЗщепращахоравЕвропадачерпятопит

До края на месеца  
се очакват първите  
случаи на грип

Гешев поиска оставката на пернишки прокурор заради сина му

Над 1700 дрогирани шофьори 
хванати за три месеца 

И полицейски синдикати искат 
увеличение на минималната заплата

СниМкаБТа

Бакалаври и магистри от факултета “Обществено здраве” на Медицинския университет в Плевен 
получиха своите дипломи за висше образование. След полагане на тържествената клетва бакалаврите  
и магистрите получиха своите дипломи и академични подаръци от ректорското ръководство
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Предвидените 1,4 ми-

лиарда лева за саниране на 
жилищни сгради по Плана 
за възстановяване и устой-

чивост ще стигнат за около 
1000 големи сгради с над 72 
жилища в тях. Причината е, 
че те ще съберат най-много 
точки съгласно публикува-

ните критерии за оценка в 
насоките за кандидатстване 
от министерството на реги-

оналното развитие и благоу-

стройството (мррБ). 
на практика малките сгра-

ди с под 18 жилища, голя-

ма част от които са строени 
през 50-те и 60-те години на 
миналия век, имат нищожни 
шансове да получат финан-

сиране. освен това ремонтът 
на покрива в момента не е до-

пустим за финансиране, спо-

ред публикуваните правила, 
на което се надяваха реди-

ца малки кооперации. това 
стана ясно на конференция 
по проблема, организирана 
от “климатека”, Центърa за 
енергийна ефективност “ене-

фект” и инициативната група 
“Да обновим България”. те 
се борят за смяна на модела 
на финансиране на санира-

нето на сградите у нас - от 
100% пари от държавата към 

участие и на собствениците в 
обновяването, като целта е то 
да бъде поне 50%. Сега моде-

лът е взимаме от всички и да-

ваме на малко или, казано по 
друг начин, 95% от българите 
нямат достъп до обновяване 
на жилищата си, което е не-

справедливо, каза Драгомир 
Цанев от “енефект”.

По националната програ-

ма за саниране и с европей-

ски средства за последните 
6 години са обновени около 
3000 сгради, което е под 1% 
от сградния фонд у нас. Сред-

но на година безплатно се 
санират около 200 сгради. в 
същото време 66 000 жилищ-

ни сгради имат нужда от об-

новление по данни от нацио-

налната стратегия за сградния 
фонд. така сметките показват, 
че на България ще са й нуж-

ни 200 години, за да ренови-

ра всички сгради с държавни 
пари, посочи Цанев.

Затова смяната на модела 
е наложителна. Дори в стра-

ните от третия свят като Па-

лестина и Гана грантовете са 
30%, каза Драгомир Цанев. 
в Украйна работи Фонд за 
енергийна ефективност на 
пазарен принцип и в момента 
има много проекти, допълни 

той. в тези държави хората 
са разбрали, че отговорност-

та за собствеността им е тя-

хна, а не на държавата. У нас 
се стига до парадокси. При 
саниран блок в Смядово из-

горяла крушка и домоупра-

вителят отишъл при кмета с 
молба да смени крушката, за-

щото всичко било безплатно, 
разказа Цанев. той призова 
държавата да има програма 
за хората, които при ново-

то раздаване на парите сега 
отново “ще останат зад бор-

да”, да има яснота какво ще 
правят хората с направените 
енергийни и технически об-

следвания.

Коментар на стр. 9

От стр. 1

“Искам да ви кажа 
неща, които звучат ин-

директно от текстовете”, 
каза още проф. Гечев и 
продължи: “Има про-

блеми и рискове с уп-

равлението на валутния 
резерв на БнБ. Съгласно 
европейската централна 
банка 500 млн. евро оти-

ват директно от нашия 
валутен резерв за уп-

равлението на еЦБ. но 
това няма да са евро, а 
равностойността на 500 
млн. евро, защото валут-

ните резерви на еЦБ са в 
други конвертируеми ва-

лути. това означава, че 
на тази стойност по съ-

ответния курс ще трябва 
да предоставим долари 
или злато от резерви на 
БнБ”.

вторият огромен 
риск, който проф. Гечев 
открои, е свързан с из-

плащането на държавни 
заеми, направени от дру-

ги страни-членки на еЦБ 
и еврозоната - до 20% от 
сумите, а те са в трили-

они евро. По думите на 
социалиста в този доклад 

не се дава и отговор на 
въпроса за конкурентос-

пособността. той даде 
за пример икономиста 
Джоузеф Стиглиц, носи-

тел на нобелова награда 
за икономика от 2016 г., 
според когото общата ва-

лута на европа заплашва 
нейното бъдеще.

“Статистиката показ-

ва конвергенция в евро-

пейския съюз, тъй като 
след влизането в еврозо-

ната цяла Южна европа 
изостава от развитието 
на Северна европа. ос-

вен това, проблемите 
на еврозоната са свър-

зани с факта, че европа 
няма единна фискална 
политика и очевидно в 
близките години няма да 
има. а е отдавна разра-

ботено и потвърдено от 
практиката, че няма как 
да има успешна единна 
парична политика, ако 
няма и единна фискална 
политика”, категоричен 
е румен Гечев.

Според социалиста 
имаме сериозни причини 
да се притесняваме и това 
обяснява защо Централ-

ната банка не подписва и 

не изпраща доклад, кой-

то да е утвърден в Упра-

вителния съвет. “вече е 
2022 г., отдавна се гово-

ри за ползите и рисковете 
от това България да стане 
член на еврозоната от 1 
януари 2024 г., а БнБ не 
подписва доклада си, тъй 
като в него има противо-

речия. Има противоре-

чия в самите членове на 
Управителния съвет, по-

ради което те самите не 
могат да получат консен-

сус, как тогава искат да 
получат подкрепа от бъл-

гарското общество и от 
БСП?”, коментира той.

По думите на Гечев не 
е вярно, че всички страни 
в еЦБ са равнопоставени. 
“Петте водещи страни 
имат по-голяма тежест 
при вземането на реше-

нията. Последиците за 
страни с различна степен 
на развитие са коренно 
различни”, поясни той.

Според депутата от 
БСП няма как БнБ и слу-

жебният кабинет да бягат 
от отговорност, затова от 
левицата отново ще ги из-

викат в парламента. “те 
имаха странното изказва-

не, че влизането в евро-

зоната било политическо, 
а не икономическо реше-

ние. това е стряскащо и 
означава, че изпълняват 
някакви политически по-

ръчки, че някой е казал, 
че ние трябва да станем 
членове от 1 януари 2024 
г.”, посочи социалистът 
и допълни: “ние питаме 
защо Швеция и Дания с 
референдуми отказват да 
влязат в еврозоната и по-

казателите са им по-до-

бри, но и на този въпрос 
на  получаваме отговор”.

Проф. Гечев смята, че 
за да решим кога да вле-

зем в еврозоната, трябва 
да имаме сметки - какво 
става с българския внос 
и износ, със секторите на 
икономиката, с жизнения 
стандарт, с покупател-

ната способност, какви 
ще бъдат предимствата 
и предизвикателствата. 
“Преди да имаме такива 
разчети от официалните 
държавни институции, е 
абсолютно неприемливо 
ние да гласуваме за член-

ство където и да е било”, 
категоричен е той.

“ние споделяме мне-

нието, че не сме готови 
от 1 януари 2024 г. да 
влезем в еврозоната и 
това ще стане, когато 

това е от полза на Бълга-

рия, тъй като засега рис-

ковете са много големи”, 
заключи румен Гечев.

 Работните текстове, изпратени до парламен-

тарните групи в Народното събрание, даже не са 
подписани от управителя на БНБ Димитър Радев,  
 а от съветник в неговия кабинет

БСП:

България не е готова за еврото от 1 януари 2024 г.

95% от българите няма да 
имат достъп до саниране
Предвидените1,4млрд.лв.щестигнатсамозаоколо1000панелки

Кандидатстването ще 
започне на 15 ноември. 
По Плана за възста-

новяване е заложено 
отпускането на сред-

ствата да става на два 
етапа. При първия ще 
може да се кандидат-

ства до 31 март 2023 
г., като сдруженията 
на собствениците ще 
получат безвъзмездно 
100% от средствата 
за саниране. Вторият 
етап за кандидатства-

не ще продължи до 31 
декември 2023 г., като 
одобрените жилищни 
сгради ще получат 80% 
безвъзмездна финансо-

ва помощ от плана, а 
останалите 20% ще са 
за сметка на собстве-

ниците.

СнимкаЕмилиякоСтадинова
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нова формула, по 
която да се изчислява 
кои граждани имат не-

обходимост от енергий-

но подпомагане, обмис-

ля министерството на 
енергетиката. ресорна е 
комисията за енергийна 
ефективност и енергийна 
бедност към министер-

ството, а членовете й вече 
са постигнали консен-

сус около разбирането, 
че обхватът на мярката 

за енергийна бедност не 
трябва да бъде определе-

на спрямо дела на разхо-

дите за енергия от дохода 
на домакинството.

новата формула ще 
бъде по-сложна и пред-

вижда от доходите на 
гражданите да се изва-

дят разходите за енергия 
и остатъкът да се сравни 
с официалната линия на 
бедност, определена и 
ежегодно актуализирана 

с решение на правител-

ството. така ако получе-

ната разлика е по-ниска 
от линията на бедност, 
комисията ще възпри-

еме, че домакинството е 
енергийно бедно. това 
съобщава служебният 
енергиен министър ро-

сен Христов в отговор на 
депутатски въпрос. 

видът на жилището 
и осреднените показате-

ли за неговата енергий-

на ефективност, както 
и броят на членовете в 
домакинството, тяхната 
възраст и/или здравосло-

вен статус и необходи-

мата им обитаема площ 
също ще са от съществе-

но значение за определя-

не на разходите за енер-

гия. До момента площта 
на жилището не бе в 
критериите, определя-

щи енергийната бедност. 
Според новата формула 
изчисленията ще се пра-

вят на база достигане на 
температура от 20 граду-

са в дома, като за семей-

ствата с деца градусите 
трябва да са повече.

Обява

Обява

Изпълнителнаагенцияпоселекцияирепродукциявживот-
новъдството,наоснованиечл.19,ал.1ЗДСвр.чл.16,ал.2,във
връзкасчл.19,ал.1отЗДСичл.13,ал.1отППЗДС,обявява
търгстайнонаддаванезаотдаванеподнаемнаследнияобект:
дваброягаражниклеткисобщаплощ64кв.м,находящисев
гр.СтараЗагора,сградасидентификатор№68850.119.22.14–
публичнадържавнасобственост,предоставенизауправление
наИзпълнителнатаагенцияпоселекцияирепродукциявжи-
вотновъдството.

ТъргътщесепроведевсградатанаИАСРЖ,гр.София,ул.
„Бистришкошосе”№26на09.12.2022г.от10:00часа.Първона-
чалнатацена,изчисленасъгласноекспертнаоценканаоцени-
тел,евразмерна276.00(двестаседемдесетишест)левабез
ДДСили331.20 (тристатридесетиединлеваидвадесетсто-
тинки)левасДДС.Депозитътзаучастиевразмерна40левасе
внасяпобанковатасметканаИАСРЖ–БАНКА:УниКредитБул-
банк АД, IBAN: BG32UNCR96603125068310, BIC: UNCRBGSF,
УниКредитБулбанк,илисезаплащанамясто.Тръжнатадоку-
ментацияможедабъдезакупенавделоводствотонаИАСРЖ
срещупредставяненадокументзазаплатенаценаот6.00лв.с
включенДДСвсекиработенденот03.11.2022г.до17:00часа
на08.12.2022 г.Огледнаобектаможедасеизвършвавсеки
работенденот09:00до17:00часадо08.12.2022г.,катонеобхо-
димоусловиеезакупуваненатръжнатадокументация.

Краенсрокзаприеманеназаявлениятазаучастиевтърга
–до17:00часана08.12.2022г.вделоводствотонаИАСРЖ,гр.
София,ул.„Бистришкошосе”№26.

Обява

Изпълнителнаагенцияпоселекцияирепродукциявживот-
новъдството,наоснованиечл.19,ал.1ЗДСвр.чл.16,ал.2,във
връзкасчл.19,ал.1отЗДСичл.13,ал.1отППЗДС,обявява
търгстайнонаддаванезаотдаванеподнаемнаследнияобект,
намиращсевгр.СтараЗагора,аименнооборзабици,състоящ
сеотчетириброябоксовесобщаплощот87.5кв.м,находя-
щисевсградасидентификатор№68850.119.22.8–публична
държавна собственост, предоставен за управление на Изпъл-
нителната агенция по селекция и репродукция в животновъд-
ствотосАДС№4467от22.08.2005г.Търгътщесепроведев
сградатанаИАСРЖ,гр.София,ул.„Бистришкошосе”№26на
09.12.2022 г. от 10:30 часа. Първоначалната цена, изчислена
съгласноекспертнаоценканаоценител,евразмерна536.00
(петстотинтридесетишест)левабезДДСили643.20(шестсто-
тинчетиридесетитрилеваидвадесетстотинки)левасДДС.
Депозитътзаучастиевразмерна70левасевнасяпобанкова-
тасметканаИАСРЖ–БАНКА:УниКредитБулбанкАД,IBAN:
BG32UNCR96603125068310,BIC:UNCRBGSF,УниКредитБул-
банк,илисезаплащанамясто.Тръжнатадокументацияможе
дабъдезакупенавделоводствотонаИАСРЖсрещупредста-
вяненадокументзазаплатенаценаот6.00лв.свключенДДС
всекиработенденот03.11.2022г.до17:00часана08.12.2022
г.Огледнаобектаможедасеизвършвавсекиработенденот
09:00до17:00часадо08.12.2022г.,катонеобходимоусловиее
закупуваненатръжнатадокументация.

Краенсрокзаприеманеназаявлениятазаучастиевтърга
–до17:00часана08.12.2022г.вделоводствотонаИАСРЖ,гр.
София,ул.„Бистришкошосе”№26.

Обява

енергийните експерти 
мартин владимиров и иван 
Хиновски не изключват от на-

чалото на следващата година 
да има намаляване на цените 
на парното.

“имаме насищане на па-

зара на втечнен природен газ. 
такива огромни количества се 
предлагат и се строят терми-

нали, че очаквам стабилизи-

ране след нова година. След 
нова година очаквам полити-

ческо намаляване на цената на 
топлинната енергия в София”, 
коментира пред Бтв Хинов-

ски.
“ако има преразглежда-

не на цената на топлинната 
енергия, ще е от 1 януари, но 
трябва да се има предвид, че 
кевр задържа цената изкуст-

вено ниска. не вярвам скоро 
да има чувствителна промяна. 
Задълженията там са толко-

ва големи, че цените сега не 
са достатъчни, за да покрият 
разходите на дружествата”, 
коментира и мартин влади-

миров. той отбеляза, че есента 
е топла, не е започнал отопли-

телният сезон, а газохранили-

щата са запълнени. въпреки 
това очаква покачване на це-

ните през първото тримесечие 
на 2023 г. заради липсата на 

руските доставки.
“топлофикациите няма да 

усетят веднага намаляването 
на цената на газа. След пада-

нето на цената на газа няма 
да видим падане на цените на 
продуктите в магазините. това 
никога не се случва. наричаме 
го “инертен търговски инте-

рес”. ефектът ще е намалява-

не на инфлацията. Цената на 
природния газ през ноември 
миналата година беше 93 лева, 
а сега е 123 лева, т.е имаме 
40% ръст”, каза по Би ти ви 
енергийният експерт иван Хи-

новски.
Според владимиров Бъл-

гария е в уникална позиция, 
защото една трета от газа идва 
от азербайджан по цени, кои-

то са петролно индексирани, 
а той се търгува на по-ниски 
цени. “Българската индус-

трия е много конкурентоспо-

собна, а печалбите са големи. 

всякакви истерии за фалити 
са преувеличени”, коментира 
експертът.

междувременно вчера су-

тринта в европа природният 
газ поскъпна с над 5%, на га-

зов хъб “Балкан” обаче поев-

тиня със 17 на сто.

Проблемът с аварира-

лия в събота часове след 
пуска му след планов ре-

монт шести блок на аеЦ 
“козлодуй” вероятно ще 
бъде разрешен към края 
на седмицата, стана ясно 
от думите на служебния 
министър на енергетика-

та росен Христов. в не-

деля той обясни, че оч-

аква реакторът да бъде 
въведен отново в екс-

плоатация до 3 ноември, 
но се оказало, че отстра-

няването на повредата, 
довела до изключването 
му от системата, ще от-

неме повече време.
“След проведени 

много тестове, различ-

ните хипотези за при-

чината за изтичането на 
водород от охлаждащата 
система на генератора са 
сведени до една един-

ствена хипотеза - всички 
анализи сочат към тех-

нически проблем, кой-

то се отстранява. Става 
въпрос за уплътнения, 
които в момента се заме-

нят”, каза Христов. това 
се случва за пръв път, а 
уплътненията, които не 
са свързани с ядрената 

част, са били току що 
сменени и съвсем нови. 
Причината за проблема 
се анализира и докато 
той не се отстрани, бло-

кът няма да бъде пускан. 
очаква се до края на 
седмицата да приключи 
смяната на уплътненията 
и да започнат изпитания 
и пуск на реактора.

в следващите сед-

мици ще бъде обявена 
процедура за подбор на 
ядрено гориво. към мо-

мента интерес да участ-

ват в подобна процедура 
има от американската 
“Уестинхаус” и френс-

ката “Фраматом”. и две-

те са доставяли гориво 
за подобни реактори, 
очаква се конкурентна 
процедура и в най-ско-

ро време да се обезпечат 
доставките на гориво с 
източници, които не са 
свързани с русия, каза 
Христов. По думите му 
ключово условие за из-

бор на доставчик е и ан-

гажимент за извозване 
на отработеното гориво. 
“Уестингхаус” обаче не 
поемали такъв ангажи-

мент.

Може да има поевтиняване  
на парното от догодина

СпоредекСперти

Следспаданетонаценатанагазаобаченямалода
видимпаданенаценитенапродуктитевмагазините

Обмислят формула за определяне 
кой е енергийно беден

Шести блок -  
извън строя до края  
на седмицата
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Жител на китайската столица е отворил уста, за да му вземат проба за коронавирус. В същото 
време негови съграждани чакат на опашка, за да минат през същата процедура. На много места в Пекин 
действат пунктове за КОВИД-тестове, в случая пунктът е разположен в пешеходна зона

Гръцкото правителство финансира с 5 милиона евро гор-

ските стопанства, за да осигурят безплатни дърва за огрев, ин-

формират от енергийното министерство. Програмата включ-

ва не само високопланинските райони и осигурява отопление 
на хора с ниски доходи.

освен това от сряда в супермаркетите се предлагат 50 про-

дукта от първа необходимост на достъпни цени след споразу-

мение между министерството на развитието и собствениците 
на магазини. на входа на всеки търговски обект са посочени 
цените и марките на по-евтините стоки. във всеки магазин це-

ните са различни и клиентите сравняват къде им е по-изгодно 
да пазаруват. Производителите и търговците поеха ангажи-

мент да не покачват екстремно цените на стоките от първа 
необходимост, за да се намалят разходите на домакинствата.

в знак на добра воля голяма компания за търговия на го-

рива реши до края на зимния сезон безплатно да снабдява 
детските градини с нафта за отопление.

Полицаи от североизточния румънски окръг Бакъу извър-

шиха в сряда сутрин обиски на 33 адреса в окръзите нямц, 
Брашов, илфов и в столицата Букурещ в рамките на наказа-

телно дело срещу на организирана престъпна група, която 
се предполага, че е извършила измами чрез фиктивно прех-

върляне на дружествени дялове и пране на пари, съобщава 
Аджерпрес.

Според полицейския инспекторат в Бакъу през януари 2022 
г. в Букурещ е сформирана организирана престъпна група с цел 
извличане на съществени материални ползи чрез извършване-

то на серия от измами с особено тежки последствия.
общият размер на щетите от престъпната дейност на гру-

пата се оценява на около 2 милиона евро. ощетени са над 70 
юридически лица на цялата територия на страната - произ-

водители или дистрибутори на различни стоки, които били 
подвеждани да сключат договори с фиктивни фирми, контро-

лирани от престъпната група.

Индийски спасители помагат на път-
ници от автобус да го напуснат, след 
като превозното средство заседна  
в наводнен участък в град Ченай.  
Проливните дъждове продължават 
да се изсипват върху Индия

Осигуряват безплатни 
дърва за огрев в Гърция

Обиски в Румъния срещу
финансовата престъпност

Сръбски изтребители 
миГ-29 са били вдигнати, 
след като безпилотници сни-

мали казарми в сухопътната 
зона за сигурност край грани-

цата с косово, обяви сръбска-

та премиерка Ана Бърнабич. 
Заповедта е дадена от пре-

зидента и главнокомандващ 
Александър вучич, който 
разпоредил във вторник по-

вишена бойна готовност на 
армията. Дроновете ще бъдат 
сваляни, ако това се повтори, 
предупреди Бърнабич, без 
да уточни от коя държава са 
дошли. вицепремиерът и ми-

нистър на отбраната милош 

вучевич обаче заяви, че дро-

новете са долетели от косово. 
По думите му през последни-

те три дни сръбската армия 
е забелязала безпилотници, 
движещи се между граница-

та на косово и Сърбия, които 
понякога навлизали на сръб-

ска територия, за да снимат 
позиции на сръбската армия 
и определени казарми. Дро-

новете били засичани в окол-

ностите на град рашка, близо 
до административната грани-

ца с косово. 
военните гарнизони в град 

рашка са били инспектирани 
от милош вучевич. той обяс-

ни, че ситуацията в косово е 
напрегната, след като косова-

рите са започнали да прилагат 
решението за забрана на сръб-

ските номера. министърът 
отбеляза, че никой не иска да 
воюва, но армията е готова да 
изпълни всякакви задачи.

наземната зона за сигур-

ност представлява 5-километ-

рова ивица по протежение 
на 382-километровата адми-

нистративна линия между 
косово и Централна Сърбия. 
косовският министър на от-

браната Арменд мехай заяви, 
че дроновете над рашка не 
идват от косово, съобщиха 

местните медии. мехай напи-

са във Фейсбук, че подобни 
твърдения са “само оправда-

ние за увеличаването на броя 
на сръбските войници по гра-

ницата с косово” и “средство 
за предизвикване на паника 
сред гражданите”.

в същото време в Зубин 
поток, Северно косово, бе 
подпален още един личен ав-

томобил на сърбин, макар и 
с косовски регистрационен 
номер. косовската полиция 
обяви разследване на случая. 
това е десетият автомобил, 
запален в Северно косово от 
началото на тази година.

Сръбската армия под
тревога заради дронове
белградвиникосовозарадизаснеманенаказарми,Прищинаотрича

Атина разследва адвокатка 
за престъпления

Гърция разследва адвокатка от 
остров Родос, която участвала в 
схема за придобиване на разрешения 
за постоянен престой в страната от 
мигранти, които сключвали фиктив-
но споразумение за съжителство с 
гъркини срещу заплащане, съобщиха 
медиите. Тя била свързващото звено 
между членовете на престъпната 
група, създадена през 2019 г. Уста-
новени са 6 подобни случая, чужде-
нците заплащали 2000-3000 евро за 
фиктивните бракове. Повечето от 
тях са египтяни, които работят 
като рибари в района.

Партията на Нетаняху 
печели изборите

Партията на бившия израелски 
премиер Бенямин Нетаняху се кла-
сира на първо място на предсрочни-
те парламентарни избори. Според 
екзитпол на три израелски телеви-
зии “Ликуд” получава 30-31 места в 
120-местния Кнесет. На второ мяс-
то е партията “Йеш Атид” на до-
сегашния премиер Яир Лапид, която 
има между 22 и 24 места. Заедно 
със съюзниците си от религиозните 
и крайнодесните партии Нетаня-
ху може да има мнозинство от 61 
места в парламента, докато Лапид 
не може да събере над 54 места с 
неговите съюзници.

Петима полицаи  
убити в Еквадор

Най-малко петима еквадорски 
полицаи са били убити при бомбени 
атаки заради трансфери от пренасе-
лените и изпълнени с насилие затвори 
в страната, поради което президен-
тът Гилермо Ласо е обявил извън-
редно положение в две провинции. 
Смята се, че убийствата са дело на 
наркокартелите, които си отмъща-
ват заради усилията на Ласо срещу 
наркотрафика. Насилието в затво-
рите рязко нараства от края на 2020 
г., взимайки над 400 жертви.

Максимална присъда за 
джихадистка от САЩ

Максимална присъда от 20 го-
дини затвор бе постановена срещу 
жена с няколко деца от американ-
ския щат Канзас, която е ръково-
дила женски батальон на групи-
ровката “Ислямска държава” по 
времето, когато живяла в Сирия. 
42-годишната Алисън Флюк-Екрен е 
ръководила формирование, в което 
около 100 жени и момичета, някои 
на възраст 10 години, били обучава-
ни как да боравят с автоматично 
оръжие и да взривяват гранати и 
колани с експлозиви. Част от деца-
та й дадоха показания срещу нея.
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Служителите на реда се събират на мястото в град Нюарк, щата Ню Джърси, където бе открита 
стрелба срещу двама полицаи, които са ранени и са откарани в болница. Стрелецът е установен,  
той е имал незаконно оръжие, претърсват се районите, където е видян през последните дни 

Левият блок на датската пре-

миерка в оставка мете Фреде-

риксен спечели мнозинство на 
предсрочните парламентарни 
избори, проведени във вторник, 
предадоха световните агенции.

Блокът на Фредериксен по-

лучава 87 места в парламента. 
към тях трябва да се добавят и 
3 места от Гренландия и Фарьо-

рските острови, което означава 
мнозинство от 90 места в 179-
местния парламент. като част 
от левия блок социалдемокра-

тите на Фредериксен получават 
50 места в парламента или 27,5 

процента, което е най-доброто 
партийно представяне за пове-

че от две десетилетия. този ре-

зултат ще даде на 44-годишната 
Фредериксен възможността да 
бъде първата, която ще се опита 
да състави ново правителство.

Блокът, обединяващ десни-

цата и крайната десница, събира 
72 места плюс едно от Фарьор-

ските острови. “резултатите по-

казват, че отново има червено 
мнозинство в парламента”, кон-

статира лидерът на либералната 
партия “венстре” якоб елеман-
Йенсен, която бележи отстъпле-

ние с 10% и губи 19 от досегаш-

ните 43 депутатски места.
с 16 места центристката 

партия на бившия премиер Ларс 
расмусен, наречена  “Умерени”, 
също влиза в парламента.

14 места печели новосформи-

раната партия “Датски демокра-

ти” на бившата министърка на 
имиграцията ингер сьойберг”.

избирателната активност на 
вота беше 84,1 процента.

очаква се кралица маргрете 
втора да поиска от мете Фре-

дериксен да състави ново пра-

вителство. Предстои дълга фаза 

на преговори, защото Фредерик-

сен вече не иска да е начело на 
правителство на малцинството, 
а умножи призивите както към 
останалите партии в левия блок, 
така и към центъра и десницата 
за широка коалиция, преодоля-

ваща традиционните различия. 
Фредериксен може да разчи-

та за съставяне на ново правител-

ство на левите сили -  социалис-

тическата народна партия, съюза 
“червени-Зелени” и социално-
Либералната партия. тя може 
обаче и да започне преговори с 
бившия премиер Ларс расмусен 

и новата му партия, която също 
се беше обявила за коалиция с 
основните партии в Дания.

До предсрочните избори се 
стигна заради така наречената 
криза с норките. Правителство-

то разпореди избиването на 
норките като част от мерките за 
борба с ковиД, но после това 
решение бе обявено за незакон-

но. след това една от партиите, 
подкрепящи правителството на 
Фредериксен, заплаши, че ще 
го свали от власт с вот на недо-

верие, ако тя не свика предсроч-

ни избори.

Левицата спечели вота в Дания 
Отновочервеномнозинствовпарламента,нопремиерката
Фредериксенщеопитаикоалициясцентристи

руските сили напредват практически по цялата линия 
на съприкосновение в Донецка област, съобщи нейният 
лидер Денис Пушилин, цитиран от тАсс. той по-специ-

ално отбеляза успехите на мариинското направление, в 
самото селище мариинка има заети позиции, а при завзе-

мането му украинците ще бъдат отблъснати на разстоя-

ние, което ги лишава от обстрели на Донецк. Пушилин 
съобщи и за настъпателни боеве в районите на Авдеевка, 
Бахмут и други места. неизвестни откриха огън от авто-

мати срещу буксир с мирни жители в Херсонска област, 
евакуирани от десния на левия бряг на река Днепър. Про-

руските власти вече евакуираха 70 000 жители, за да не 
станат жертва на наводнения от масиран ракетен обстрел 
на каховската веЦ от Украйна.

За начало на нова украинска контраофанзива по из-
точния фронт съобщи за АФП украински войник. “кон-

центрираме се върху пътя сватово-кременная, задачата 
ни е да се прекъсне линията за руски доставки към оку-

пирания Лисичанск”, допълни пожелалият анонимност 
военнослужещ. Град сватово, който русия окупира на 6 
март, е един от ключовите логистични възли на руската 
армия в тази част от Луганска област.

киев и регионът могат да останат без електричество в 
продължение на седмици, предупреди ръководителят на 
областната военна администрация олексий кулеба.

През последните два дни Украйна изпрати за Африка 
през “зърнения коридор” шест кораба със 136 000 тона сел-

скостопански продукти, предаде “Укринформ”.

Настъпателни 
действия в 
Източна Украйна

Двусмислен ход на Болсонаро

Масиран обстрел на КНДР с ракети и снаряди Нападателят на Пелоси
не призна вината си

Бразилският президент Жаир Болсонаро наруши дву-

дневното си мълчание след загубата на изборите от бившия 
президент Луис Лула да силва с двусмислено обещание да 
спазва конституцията, но без да признае победителя или 
поражението си, съобщи в. “вашингтон пост”. той оста-

ви на началника на кабинета си сиро ногейра да каже, че 
ще започне процес по предаване на властта на Лула. така 
Болсонаро на практика признава загубата си, без да я спо-

менава, но взема пример от своя съюзник Доналд тръмп, 
внушавайки, че вотът е бил по някакъв начин опорочен. 

тази позиция цели да подкопае легитимността на Лула, 
коментира изданието.

отделно в своя реч Болсонаро заяви, че протестите на 
най-пламенните му привърженици са плод на “възмущение 
и усещане за несправедливост за изборния процес”, пише 
британският в. “Гардиън”. той цитира анализатора томас 
трауман, според когото отказът на Болсонаро да признае 
загубата е израз на задкулисните му усилия да си осигури 
неофициална амнистия, която да го предпази от съд, след 
като предаде властта и загуби президентския си имунитет.

военните на кнДр са изстреля-

ли най-малко 17 балистични ракети 
с малък обсег, ракети земя-въздух и 
над 100 артилерийски изстрела по 
фалшиви цели в морската буфер-

на зона. това съобщиха властите в 
сеул и токио. според комитета на 
началник-щабовете на Южна корея 
ракетите са били изстреляни на три 
етапа. При първия са изстреляни 4 
балистични ракети с малък обсег 

към Жълто море на изток, след това 
още три към японско море на запад, 
а накрая балистични ракети с малък 
обсег и ракети земя-въздух поле-

тяха едновременно към японско и 
към Жълто море. Броят на ракетите 
се оценява на 10 единици. според 
токио кнДр е изстреляла още една, 
вероятно, балистична ракета.

в отговор президентът на Южна 
корея Юн сок Йол заповяда на ар-

мията да изстреля в сряда три ра-

кети въздух-земя от изтребители в 
открито море на север от северна-

та гранична линия, понеже една от 
ракетите на кнДр беше паднала 
преди това южно от тази линия, ко-

ято в сеул се счита за действител-

ната морска граница. от началото 
на годината кнДр е извършила 29 
изстрелвания на ракети, 23 от тях са 
балистични.

мъжът, нападнал съпруга на нанси Пелоси, ко-

ято е председателка на камарата на представители-

те на конгреса на сАЩ, не призна вината си в съда 
в сан Франциско, предадоха световните агенции. 
Пред следователите той е заявил, че е искал да на-

падне и други политици и членове на техните се-

мейства. нападателят е казал на разпитващите го, 
че е тръгнал на “самоубийствена мисия”, показват 
съдебни документи. Задържаният Дейвид Депепи 
се появи за кратко в съдебната зала и бе пратен от 
съдията в предварителния арест. 

нападателят е искал да атакува всъщност Пелоси 
и да й “счупи коленете”, ако тя не признае лъжите 
на демократите, се казва в съдебен документ. той 
влязъл в дома на семейство Пелоси в петък сутринта, 
като носел въже, ръкавици и тиксо. нападнал мъжа 
на Пелоси с чук, но Пол Пелоси успял да набере 
спешния номер 911. властите смятат, че заподозре-

ният за престъплението е имал намерение да похити 
самата нанси Пелоси, което може да му коства 20 
години затвор, а за агресията срещу мъжа й може да 
получи до 30 години. според прокурорите насилието 
над Пол Пелоси е било политически мотивирано.
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Ниесмесвободни...

АНАТолИйсТАНКУлов

Евгени ГАВРИЛОВ
n

лекобезсмислено

ДЕН НА БЪЛГАРСКИЯ ХУДОЖНИК. Отбеляз-
ва се от 3 ноември 1993 
г. на църковния празник 
на св. Пимен Зографски, 
обявен за покровител на 
българските художници. 
Празнува се от художни-
ци, иконописци и рестав-
ратори. Св. Пимен Зографски е български монах от 
манастира “Св. Георги Зограф” в Атон, зограф и 
книжовник, живял в края на ХVI в. Рисувал е сте-
нописи и икони.

ПРОФЕСИОНАЛЕН ПРАЗНИК НА ГЛАВНАТА 
ИНСПЕКЦИЯ ПО ТРУДА. На този ден през 1907 
г. с указ на княз 
Фердинанд е об-
народван Закон 
за инспектората 
по труда. С този 
държавнически 
акт се поставя 
основата на институцията Инспекция по труда в 
България. Днес наименованието на звеното е Из-
пълнителна агенция “Главна инспекция по труда”.

1801 - РАЖДА СЕ ВИНЧЕНЦО БЕЛИНИ, ИТА-
ЛИАНСКИ КОМПОЗИТОР (УМИРА 1835 Г.). Из-
вестен с мелодичните си опери 
(общо 10 на брой) - “Капулети и 
Монтеки”, “Норма”, “Сомнамбу-
ла” и др. Проявява се като дете-
чудо - според легендата на година и 
половина изпълнява без грешка ария 
от композитора Валентино Фиораванти, на две 
години се занимава с музикална теория, на три се 
учи да свири на пиано и на пет вече свири повече 
от прилично. Първата си опера композира на 24 г. 
Познава славата приживе и става популярен в Ев-
ропа.

1922 - РАЖДА СЕ ГЕОРГИ СВЕЖИН, ПОЕТ 
(УМИРА 2001 Г.). Рожденото му 
име е Георги Иванов Нейков. Рабо-
ти като зам. главен редактор на в. 
“Здравен фронт”, редактор във в. 
“Работническо дело”, член е на ред-
колегията на сп. “Пламък”. Главен 
редактор на в. “Пулс” (1968-1980), 
в. “Мисъл” - до 2000 г. Директор на 
Националния музей за българска литература. Ав-
тор на книги, пиеси и стихове, преведени на румън-
ски, полски, английски, руски, украински, турски и 
арабски език.

1957 - КУЧЕТО ЛАЙКА ПОЛИТА В КОСМО-
СА. На тази дата СССР изстрелва ракетата но-
сител “Спътник 
8К71ПС”, която 
извежда в около-
земна орбита из-
куствен спътник 
с първото живо 
същество на бор-
да, но ракетата 
носител не се връща на Земята. На 19 август 1960 
г. е изстреляна съветската космическа ракета 
“Спътник 5” с кучетата Стрелка и Белка на бор-
да. Това е първият космически полет на живи съ-
щества, завършил благополучно.

1973 - НАСА ИЗСТРЕЛВА РАКЕТА ДО МЕРКУ-
РИЙ. “Маринър 10” 
става първият косми-
чески апарат, който 
достига планетата. 
Безпилотният кораб 
минава три пъти до 
Меркурий, като най-
близко е последното 
прелитане, на 16 март 
1975 г., на разстояние само 327 км. Направени са над 
2800 снимки. Те показват повърхност, подобна на 
лунната - осеяна с многобройни кратери. “Маринър 
10” открива, че Меркурий има оскъдна атмосфера, 
състояща се предимно от хелий, магнитно поле и 
богато на желязо планетарно ядро.

От стр. 1

Сезирали сме послани-

ците на европейските дър-

жави. Сезираме инспекто-

рата на вСС за действията 
на този прокурор.

искам да кажа и нещо 
друго - вчера не получи-

хме нито един смислен от-

говор кои са политиците, 
които са получавали пари 
в чували от ктБ. има ли 
обвинителни актове, ще 

се стигне ли до внасяне в 
съд и до осъдителни при-

съди за определените от 
АДФи и Сметна палата 
като измами строителство 
на водопровод в Перник, 
определените като прес-

тъпления изхарчени пари 
за ремонт на язовири, по-

дадените от нас сигнали 
отпреди пет години за 
извършени закононару-

шения и кражби... нито 
един смислен отговор. но 

прокуратурата е решила, 
че през това време трябва 
да се занимае с вътреш-

нопартийните въпроси на 
БСП.

искаме да им кажем 
- няма да стане така. Пре-

живели сме много опити 
за вътрешнопартийни пре-

врати и този няма да им 
се получи. няма по този 
начин да позволим да по-

ставят БСП на колене по 
който и да е въпрос. ние 

сме свободни хора, няма-

ме зависимости от никого, 
освен от колективните ор-

гани на партията.
още една подробност 

за независимостта и начи-

на на разпределение на де-

лата на "случаен принцип" 
- всички жалби, подадени 
от лицето кирил Добрев, 
на случаен принцип раз-
пределени, попадат в ръ-

цете на един и същи про-

курор.

в момента с пълна сила 
набира скорост информа-

ционна кампания на реги-

оналното министерство за 
задаващия се пореден етап 
на програмата за саниране. 
За нея по Плана за възста-

новяване и устойчивост 
са заделени 1,4 млрд. лв. 
изчисленията на експерти 
показват, че тези пари ще 
стигнат за около 1000 го-

леми сгради с общо около 
72 хиляди апартамента в 
тях. това ще бъдат сгра-

дите, които ще съберат 
най-много точки, според 
публикуваните критерии 
за оценка на кандидатите, 
одобрени от регионалното 
министерство. За разлика 
от предишната национална 
програма, сега вече допус-

тими за саниране ще бъдат 

и сгради с 3 жилища. Ще 
бъде резервиран ресурс от 
30% за по-малките сгради, 
това са тези с 3 до 36 апар-

тамента, а останалите 70% 
ще бъдат разпределени 
за по-големите жилищни 
сгради. на практика мал-

ките сгради с под 18 жили-

ща, голяма част от които са 
строени през 50-те и 60-те 
години на миналия век, 
имат нищожни шансове 
да получат финансиране. 
освен това, необяснимо 
защо, ремонтът на покрива 
в момента не е допустим 
за финансиране, според 
публикуваните правила, 
на което се надяваха ре-

дица малки кооперации. 
иначе подновяването на 
сградите у нас е повече от 
необходимо.

По националната про-

грама за саниране и с евро-

пейски средства за послед-

ните 6 години са обновени 
около 3000 сгради, което е 
под 1% от сградния фонд у 
нас. Средно на година без-
платно се санират около 
200 сгради. в същото вре-

ме 66 000 жилищни сгради 
имат нужда от обновление 
по данни от национална-

та стратегия за сградния 
фонд. така сметките по-

казват, че на България ще 

са нужни 200 години, за да 
реновира всички сгради с 
държавни пари. 

неотдавна бе публи-

куван доклад на “Българо-
австрийска консултантска 
компания”. Според него 
над 700 хиляди обитава-

ни жилищни сгради у нас 
трябва да бъдат санирани 
през следващите незнай-

но колко години. Броят 
на обитаваните жилищни 
сгради е 1 365 898, като 
25% от тях са напълно 
амортизирани и подобни 
мерки не са целесъобраз-
ни. нужда от саниране 
имат 645 756 еднофамил-

ни къщи, 54 533 блока, 
3200 сгради от семеен тип 
и 500 общежития. 

основният недостатък 
на санирането обаче бе 
пределно ясен още на стар-

та - няма пари за всички. 
изхарчените до момента 
по програмата 2 млрд. лв., 
които всички данъкопла-

тци ще трябва да платят в 
следващите години, стиг-
наха за жилищата на 340 
705 души (общо 2020 сгра-

ди), което обхваща около 
5% от населението на Бъл-

гария и 4% от жилищата. 
няма как тази програма да 
е социално справедлива, 
когато с парите на всички 

данъкоплатци се осигурява 
благото на минимална част 
от хората, и то подбрани 
на принципа “кой превари, 
той натовари”, а не след 
оценка на потребностите. 
Други неофициални из-
числения показват, че ако 
трябва да се санират жили-

щата на всички хора в Бъл-

гария, ще са необходими 
приблизително 40 млрд. 
лв., ако бюджетът харчи 
по 1 млрд. лв. на година, в 
следващите 40-50 години. 

Ако има някаква полза 
от милиардната програ-

ма за саниране, тя е, че 
без промяна е максимата, 
че на този свят безплатен 
обяд няма. Затова в новия 
й вариант се предвижда 
някакво самоучастие на 
собствениците. А иначе се 
оказа, че обновяването на 
старите панелни сгради е 
безвъзвратно закъсняло. 
то щеше да има някакъв 
смисъл, ако беше направе-

но в началото на 90-те го-

дини на миналия век, както 
това стана в другите бивши 
страни от соцлагера. тогава 
панелните сгради не бяха 
още толкова стари и има-

ше някакъв резон техният 
живот да бъде удължаван. 
Сега това на практика е 
леко безсмислено. 
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ОБЯВАЗАПРОВЕЖДАНЕ
НАПУБЛИЧЕНТЪРГ
СявнонаддаваненаоснованиеЗаповед№

337/26.10.2022г.накметанаобщинаСадовоза
отдаванеподнаемнаобщинскасобственостпо
населениместа,кактоследва:

с.богданица
1. Поземлен имот с кадастрален иденти-

фикатор 04594.7.20 - номер от предходен план
№007020) в местността „До гробищата” с площ
26509кв.мпокадастралнатакартаикадастрал-
нитерегистринас.Богданица,сначиннатрайно
ползване-нива,снаемнаценавразмерна35,00
леванадекарнагодинанаобщагодишнастой-
ност927,82лева(деветстотиндвадесетиседем
лева и осемдесет и две стотинки) и депозит в
размерна100,00(сто)лева.Стъпказанаддава-
невразмерна90,00(деветдесет)лева.

2. Поземлен имот с кадастрален иденти-
фикатор04594.7.18-номеротпредходенплан
№007018 в местността „До гробищата” с площ
10000кв.мпокадастралнатакартаикадастрал-
нитерегистринас.Богданица,сначиннатрайно
ползване-нива,сначалнанаемнаценавразмер
на35,00леванадекарнагодинанаобщагодиш-
настойност350,00(тристаипетдесет)леваиде-
позит в размер на35,00 (тридесет и пет) лева.
Стъпказанаддаваневразмерна35,00лева.

с.болярци
1.Поземленимотскадастраленидентифи-

катор 05339.40.450 - номер от предходен план
№000450вместността„Девелибаир”сплощ16
027кв.мпокадастралнатакартаикадастралните
регистринас.Болярци,сначиннатрайнополз-
ване-нива,сначалнанаемнаценавразмерна
35,00леванадекарна годинанаобща годиш-
настойност560,94лева(петстотинишестдесет
леваидеветдесетичетиристотинки)идепозитв
размерна56,00(петдесетишест)лева.Стъпка
занаддаваневразмерна56,00лева.

2.Поземленимотскадастраленидентифи-
катор05339.121.368-номеротпредходенплан
№000368 в местността „Герена” с площ 12 298
кв.м по кадастралната карта и кадастралните
регистринаБолярци,сначиннатрайноползва-
не - нива, с начална наемна цена в размер на
35,00леванадекарнагодинанаобщагодишна
стойност 430,43 лева (четиристотин и тридесет
леваичетиридесетитристотинки)идепозитв
размерна43,00(четиридесетитри)лева.Стъп-
казанаддаваневразмерна43,00лева.

с.Караджово
1. Поземлен имот с кадастрален иденти-

фикатор 36244.8.1 - номер от предходен план
№008001 в местността „Азмака” с площ 15 733
кв.мпопланазаземеразделяненас.Караджо-

во,сначиннатрайноползване-нива,сначална
наемнаценавразмерна35,00леванадекарна
година на обща годишна стойност 550,65 лева
(петстотин и петдесет лева и шестдесет и пет
стотинки)идепозитвразмерна50,00(петдесет)
лева. Стъпка за наддаване в размер на 50,00
лева.

2.Поземленимотскадастраленидентифи-
катор 36244.14.26 - номер  от предходен план
№014026 в местността „Янлъка" с площ 10799
кв.м по кадастралната карта и кадастралните
регистри, сначинна трайноползване -нива, с
начална наемна цена в размер на 35,00 лева
на декар на година на обща годишна стойност
377,97лева(тристаседемдесетиседемлеваи
деветдесетиседемстотинки)идепозитвразмер
на37,00(тридесетиседем)лева.Стъпказанад-
даваневразмерна37,00лева.

с.Милево
1. Поземлен имот с кадастрален иденти-

фикатор 48152.1.6 - номер от предходен план
№001006вместността„Върбака”сплощ16347
кв.м по кадастралната карта и кадастралните
регистринас.Милево,сначиннатрайнополз-
ване-нива,сначалнанаемнаценавразмерна
35,00леванадекарнагодинанаобщагодишна
стойност 572,14 лева (петстотин седемдесет и
двалеваичетиринадесетстотинки)идепозитв
размерна57,00(петдесетиседем)лева.Стъпка
занаддаваневразмерна57,00лева.

2. Поземлен имот с кадастрален иденти-
фикатор 48152.1.3 - номер от предходен план
№001003вместността„Върбака”сплощ10008
кв.м по кадастралната карта и кадастралните
регистринас.Милево,сначиннатрайнополз-
ване-нива,сначалнанаемнаценавразмерна
35,00леванадекарнагодинанаобщагодишна
стойност350,28лева(тристаипетдесетлеваи
двадесетиосемстотинки)идепозитвразмерна
35,00(тридесетипет)лева.Стъпказанаддаване
вразмерна35,00лева.

3. Поземлен имот с кадастрален  иденти-
фикатор48152.15.54-номеротпредходенплан
№015054вместността„Мандрите”сплощ10499
кв.м по кадастралната карта и кадастралните
регистринас.Милево,сначиннатрайнополз-
ване-нива,сначалнанаемнаценавразмерна
35,00леванадекарнагодинанаобщагодишна
стойност367,46лева(тристашестдесетиседем
леваичетиридесетишестстотинки)идепозитв
размерна36,00(тридесетишест)лева.Стъпка
занаддаваневразмерна36,00лева.

4.Поземленимотскадастраленидентифи-
катор 48152.23.45 - номер от предходен план
№023045 в местността „Три могили” с площ
11226кв.мпокадастралнатакартаикадастрал-

нитерегистринас.Милево, сначинна трайно
ползване-нива,сначалнанаемнаценавразмер
на35,00леванадекарнагодинанаобщагодиш-
настойност392,91лева(тристадеветдесетидва
леваидеветдесетиеднастотинки)идепозитв
размерна39,00(тридесетидевет)лева.Стъпка
занаддаваневразмерна39,00лева.

5. Поземлен имот с кадастрален иденти-
фикатор 48152.1.12 - номер от предходен план
№1012 в местността „Върбака” с площ 278 24
кв.м по кадастралната карта и кадастралните
регистринас.Милево,сначиннатрайнополз-
ване-нива,сначалнанаемнаценавразмерна
35,00леванадекарнагодинанаобщагодишна
стойност 9738.61 лева (девет хиляди седемсто-
тинтридесетиосемлеваишестдесетстотинки)
идепозитвразмерна970,00(деветстотинисе-
демдесет)лева.Стъпказанаддаваневразмер
на973,86лева.

6.Поземленимотскадастраленидентифи-
катор 48152.38.36 - номер от предходен план
№038036 в местността „Долна яма” с площ
61384кв.мпокадастралнатакартаикадастрал-
нитерегистринас.Милево, сначинна трайно
ползване -нива, сначалнанаемнаценавраз-
мерна35,00леванадекарна годинанаобща
годишнастойност2148,44лева(двехилядисто
четиридесетиосемлеваичетиридесетичетири
стотинки)идепозитвразмерна215,00(двестаи
петнадесет)лева.Стъпказанаддаваневразмер
на214,84лева.

с.Моминско
1. Поземлен имот с кадастрален иденти-

фикатор 48965.8.2 - номер от предходен план
№008002 в местността „Алчака” с площ 14 127
кв.мпокадастралнатакартаикадастралнитере-
гистринас.Моминско,сначиннатрайнополз-
ване–нива,сначалнанаемнаценавразмерна
35,00леванадекарнагодинанаобщагодишна
стойност494,44лева(четиристотиндеветдесети
четирилеваичетиридесетичетиристотинки)и
депозитвразмерна49,00(четиридесетидевет)
лева. Стъпка за наддаване в размер на 49,00
лева.

Имотите се предназначават за земеделско
производствоисеотдаватподнаемзасрокот
5(пет)стопанскигодини,катозапървастопан-
скагодинащесесчита2022/2023г.(началона
ползването - 01.10.2022 г.), крайният наемен
срокедо30септемвринапоследнатастопанска
година.

Тръжната документация за всеки един
имотвключваследното:

1. Обява, заповед на кмета, в която е оп-
ределенастъпкатазанаддаванезавсекиимот
поотделно.

2.Актзаобщинскасобственост;
3.Решение№395наОбщинскисъветСадо-

во,взетоспротокол№35/13.06.2022г.;
4.Скица;
5.Проектнадоговоразанаем.
Таксазаполучаваненатръжнатадокумен-

тация - 100,00 лева с включен ДДС за всеки

имот.
Таксазаучастиевтърг-50,00левазавсеки

имот.
Справкиивремезаогледнагореописаните

имоти-всекиработенденот8:00до12:00часав
сградатанаОбщинскатаадминистрациягр.Са-
дово,ул. „ИванВазов”№2вотдел„Управление
на собствеността” и при кмета на съответното
кметство.

Търговете ще се проведат на 24.11.2022 г.
от10:00часавсградатанаОбщинскатаадмини-
страциягр.Садово,ул.„ИванВазов”№2.След-
ващтъргна01.12.2022г.от10:00часа.

Втъргамогатдаучастватвсичкибългарски
физически лица, ЕТ и юридически лица, реги-
стриранипоТЗ.

Документизаучастиещесеприематвсрок
до16:00часана23.11.2022г.идо16:00часана
30.11.2022г.

Къмзаявлениетозаучастиекандидатитеза
всеки отделен имот прилагат и следните доку-
менти,коитосапоставенивнепрозрачензапе-
чатанпликснадписнаучастника(имеиадрес)
ипредметанатърга,сточноописаниенаимота,
закойтосеучаствавтърга.

Заюридическилицаиедноличнитърго-
вци(ЕТ):

1.Съдебнорешениезарегистрацияиудос-
товерениезаактуалносъстояние/ЕИК;

2. Ксерокопие от лична карта на предста-
вляващияучастника;

3. Документ за внесена депозитна вноска
(оригинал);

4. Платена такса за участие в търг - 50,00
лева(копие);

5.Квитанция за закупена тръжнадокумен-
тация(копие).

Зафизическилица:
1.Ксерокопиеотличнакартанаучастника

(представляващияучастника-пълномощно);
2. Документ за внесена депозитна вноска

(оригинал);
3. Платена такса за участие в търг - 50,00

лева(копие);
4.Квитанция за закупена тръжнадокумен-

тация(копие).
Забележка:вобяватадасепосочи,че:
1.Всекикандидатподаваотделнозавсеки

имот, за който ще участва в търга, оферта за
участиеснеобходимитедокументи.

2. Спечелилият търга при подписването на
договоразанаем,съгласночл.29,ал.8,т.1от
Наредба№4наОбС-Садовозаопределянеи
администриране на местни такси и цени на ус-
лугите на територията на община Садово, да
заплати такса в размер на 108,00 (сто и осем)
лева.


Контролпоизпълнениеназаповедтавъзла-

гамназам.-кметанаобщинаСадово.

ДИМИТЪРЗДРАВКОВ
КМЕТНАОБЩИНАСАДОВО

в средата на октомври руският пре-

зидент владимир Путин оповести иде-

ята за създаване на много голям газов 
хъб в европа, от който да тръгват дос-

тавки към европейските страни. Дни 
по-късно въпросът вече се смяташе за 
решен и преговорите на експертно ниво 
между двете страни започнаха.

За създаването на хъба може да са 
необходими около три до четири годи-

ни. това коментира за Лента.ру игор 
Юшков, водещ анализатор от Фонда за 
национална енергийна сигурност на ру-

сия. Според него цената на турския га-

зов хъб може да излезе около 10 мили-

арда долара. в много отношения всичко 
ще зависи от съществуващата вече ин-

фраструктура и други нюанси.
"Подробности за хъба още не са 

оповестени, но явно ще е необходи-

ма допълнителна инфраструктура за 
доставка на новите обеми природен 
газ", смята анализаторът. "За целта ще 
е необходимо да се прокара газопро-

вод от Ямал до Анапа, а след това да 
се построи морският участък от Анапа 
до турция. и тук се връщаме към пара-

метрите на газопровода "Южен поток", 

който трябваше да доставя газ от Анапа 
до България."

когато, както припомня Юшков, 
България се отказа от този проект, газо-

преносната система вече беше изграде-

на, имаше едно разклонение от Ямал до 
Анапа. С оглед на това, властите тогава 
взеха решение да създадат на базата на 
вече изградената инфраструктура "тур-

ски поток".
"Сега явно са решили да довършат 

това, което е планирано да се реализира 
в рамките на "Южен поток". възможно 
е някои тръби вече да са били положе-

ни. може да се предположи, че създа-

ването на турския газов хъб в крайна 
сметка ще отнеме от три до четири го-

дини, в зависимост от това каква част от 
инфраструктурата вече е готова.

А за изграждането ще трябва да бъдат 
похарчени милиарди долари, но важното 
е, че няма да се налага нищо да се проек-

тира отново - тази част беше направена 
на етапа на подготовката за газопровода 
"Южен поток", обобщава експертът.

малко по-рано стана известно, че 
министерствата на енергетиката на ру-

сия и турция вече са започнали съвмест-

на работа по създаването в турция на 
международен газов хъб. По думите на 
турския външен министър мевлют ча-

вушоглу, "това ще бъде международен 
център, към който могат да бъдат свър-

зани международни газопроводи". той 
допълва, че в момента турското външно 
министерство изяснява колко газ ще е 

необходим на европейските страни.
работата по създаването на газов 

хъб в турция се ускори, очаква се т.нар. 
"пътна карта" да бъде разработена до 
края на 2022 година, уточнява турската 
агенция Anadolu.

Money.bg

Турция удари бинго с хъба
Щеползвапроекта„Юженпоток”
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За втора поредна година кон-
цесионерът - доставчик на вода 
за софия и областта, "софийска 
вода" аД реши да разпредели 
дивидент на акционерите си. 
Това става ясно от протокола с 
решения от общото събрание 
на акционерите, касаещи печал-
бата на дружеството за 2021 г. 
счетоводната печалба на дру-
жеството за 2021 г. е в размер 
на 39 436 898,15 лв.

собствеността в софийска 
вода е разпределена на две. 
"Веолия сентрал & истърн 
Юроп" притежава 6 850 000 
акции, представляващи 77,1% 
от капитала, докато другите 
22,9% или 2 034 435 бр. акции 
са притежание на "Водоснаб-
дяване и канализация" ЕаД. 
Вследствие на това разпреде-
ление френската "Веолия" ще 
прибере 30,102 млн. лв. от пе-
чалбата за 2021 г. Тази година 
собственоста бе променена, 
като с Договор за трансгра-
нично вливане между "Веолия 
Вода" (софия) БВ и "Веолия 
сентрал & истърн Юроп", на 
04.02.2022 г. в книгата на ак-
ционерите на дружеството е 
вписано прехвърляне на при-
тежаваните от "Веолия Вода" 
(софия) БВ акции на "Веолия 
сентрал & истърн Юроп".

Тихомълком

В бурната откъм парламен-
тарни избори година тихомъл-
ком на общо събрание на ак-
ционерите на дружеството от 
27 септември 2021 г. е било ре-
шено печалбата за 2020 година 
в размер на 34 195 хил. лв. да 
се разпредели като дивидент, 
като размерът на дивидента за 
1 акция е в размер на 3,8489 
лв. Дивидентът за "Веолия" е 
изцяло платен през 2021 г. и е 
в общ размер от 26,37 млн. лв.

До миналата година "со-
фийска вода" нямаше право да 
разпределя дивидент, тъй като 
това бе забранено в концеси-
онния договор, според който, 
докато не бъде изплатен за-
емът към Европейската банка 
за възстановяване и развитие, 

дружеството не може да раз-
пределя дивидент.

На 19 март 2018 г. обаче 
"софийска вода" аД е подпи-
сала Договор за кредит с кон-
сорциум между "Експресбанк" 
аД и "обединена Българска 
Банка" аД за отпускане на фи-
нансиране от два транша в общ 
размер на 50 270 хил. евро с цел 
рефинансиране на заемите към 
Дружеството от "Веолия Вода" 
(софия) БВ и ЕБВР. Така огра-
ничението за разпределяне на 
дивидент отпада.

На 25 януари 2021 г. дру-
жеството успява да погаси този 
заем, извършвайки пълно изпла-
щане на главница и лихва по зае-
ма към консорциум от обедине-
на българска банка и Дск (която 
погълна Експресбанк) в размер 
на 22 484 хил. лева. като всички 
обезпечения по заема са заличе-
ни.  очевидно е, че дружеството 
генерира достатъчно приходи, за 
да реализира огромни печалби. с 
това апетитите му за продължа-
ване на концесионния договор 
растат. а печалбите действи-
телно са солидни и са следствие 
основно от увеличението на це-
ната, която търпят столичани от 
встъпването на концесионера 
във владение през 2010 г.

от Графика 1 е видно, че 
още през първата година (2011 
г.) чистата печалба на друже-
ството се удвоява, а през по-
следната отчетна 2021 г. дос-
тига рекордните 39,437 млн. 
лв. общата генерирана чиста 
печалба за годините на конце-
сионерство е 331,229 млн. лв. 

За този период цената за 1 ку-
бик вода бе повишена от 1,54 
лв. до рекордните в момента 
2,943 лв. за 1 м3.

Какви са 
инвестициите, 
направени от 

дружеството?

Вместо за намаляване на 
загубите по все по-амортизира-
щата се мрежа, основните ин-
вестиции отиват за строителни 
дейности по присъединяване 
на нови обекти. Пример за това 
е, че през 2021 г. са отчетени 
инвестиции в размер на 40,126 
млн. лева, от които 34,957 млн. 
лева представляват инвестиции 
в подобрения и в създаване на 
нови публични активи. иначе 
казано, набляга се на строител-
на дейност на нови водопрово-
ди и канализационна мрежа. 

общото във всички докла-
ди е, че няма да срещнете и ред 
с информация, отнасяща се за 
свършена работа по подмяна 
на водопроводната мрежа, че 
са подменени толкова кило-
метра остаряла водопроводна 
мрежа (под или над едикол-
ко си метра), изградена чисто 
нова или изградена толкова 
километри канализационна 
мрежа еди къде си. Единстве-
ното, което може да се разбе-
ре, че са похарчени едиколко 
си милиона за "инвестиции". 
излишно е да казвам, че всич-
ки инвестиции се извършват 
от подизпълнители.

какво се случва със загубите 

на вода във водопроводната мре-
жа. официално те намаляват, 
макар и далеч от поетите като 
ангажименти проценти. Най-
често намалението на загубите 
идва от намаляване на водопо-
даването в столицата. колкото 
по-малко е то, толкова по-малки 
са загубите. В началото на кон-
цесионирането водоподаването 
е било около 224 млн. кубически 
метра при потребление от 84,72 
млн. кубически метра. сега во-
доподаването е намаляло до 
126 млн. м3 при потребление 
от 76,353 млн. м3 вода. и всич-
ко това на фона на увеличаване 
броя на населението в столицата 
през последните 10-12 години.

Какво се случва 
с качеството на 
предоставяната 

услуга?

В това отношение резул-
татите са повече от плачев-
ни. от обобщените доклади 
от комисията за енергийно и 
водно регулиране става ясно, 
че не само "софийска вода", 

но и всички останали водни 
оператори системно не изпъл-
няват заложените показатели 
за качество. констатацията на 
кЕВР е, че нито едно друже-
ство не е отчело пълно изпъл-
нение на всички показатели за 
качество през 2019 г., залегна-
ли в неговия бизнес план. от 
общо 29 дружества с одобрен 
бизнес план, 5 дружества са 
отчели над 50% неизпълнение 
на показателите за качество, а 
11 дружества са отчели меж-
ду 40-50% неизпълнение. При 
останалите 13 дружества неиз-
пълненията варират между 7% 
и 11% неизпълнени нива на 
показатели за качество.

Фрапантните 
ситуации не спират 

дотук 
На 19 май 2021 година се про-

ведоха две открити заседания на 
комисията за енергийно и водно 
регулиране, свързани с Вик отра-
съла на България. На тях трябва-
ше да бъдат обсъдени докладът 
за определени групи Вик опера-
тори за регулаторен период 2022-
2026 г., както и анализ на отчетни 
данни за показателите за качество 
към 2019 г. и определяне на инди-
видуални цели на показателите за 

качество за регулаторниа период 
2022-2026 г. абсолютно всички 
дружества, без изключение, отка-
заха да изпълнят предложените 
им от кЕВР индивидуални пока-
затели за качество. фрапантното 
в случая бе, че всички дружества 
декларираха, че ще представят 
на кЕВР в писмен вид опреде-
лени от тях нива на показатели-
те за качество. с две думи, Вик 
дружествата явно казаха, че ще 
поискат и получат увеличения на 
цената на водата, но те ще опре-
делят колко качествена ще бъде 
услугата, което е явен атестат за 
безсилието на кЕВР.

към момента над 10 от во-
доснабдителните дружества 
вдигнаха цените на услугите 
си през 2022 г. За "софийска 
вода" това не е необходимо, 
според доклада за дейността 
на дружеството през 2021 г. 
Поглеждайки към Графика 2 е 
видно, че за последните 10-11 
години цената е претърпяла 
увеличение от над 91%. Цени-
те на Вик услугите за 2022 г. 
се запазиха същите, тъй като 
Бизнес-планът за периода 2022 

г.-2026 г. все още не е разгле-
дан от столичната община и 
респективно одобрен от кЕВР.

Трябва ли цената  
да падне?

очевидно е, че трябва. В дру-
жеството има достатъчно финан-
сов ресурс. според баланса за 
2021 г. неразпределената печалба 
е близо 309 млн. лв. както вече 
отбелязах, приходите за година 
са достигнали вече рекордните 
194 млн. лв., а ако се прибавят 
към тях и приходите от строител-
ство, сумата набъбва до 211 млн. 
лв. Видно е, че се генерира един 
огромен финансов ресурс от об-
ществена дейност и Дружество-
то се превръща в най-обикновен 
проводник на изтичането на об-
ществен финансов ресурс.

с наближаване края на 
концесионния договор през 
2025 г. всички изявления за 
намерения до крайния срок се 
свързват с евентуални бъдещи 
обвързвания за продължаване 
на договора, като апетитите 
на дружеството са да остане в 
господстващо положение поне 
до 2033 година.

Икономически живот, 
със съкращения

„Софийска вода” продължава 
да осребрява печалбите си
Презпоследните10годиниценатаеувеличенаснад90%

Графика1

Графика2
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n Г-жо Янкова, неформалното 
гражданско обединение “Вода за 
Омургат” наскоро поиска в града 
да бъде обявено бедствено положе-
ние. Каква беше целта ви?

- Градът бедства заради безводие. 
и то не от година-две, а вече над 60 
години не се решава този проблем. 
наша основна цел беше да получим 
финансиране от държавата чрез тази 
мярка. За нас това е най-спешно.

А с обявяване на бедственото по-
ложение бяха поставени от общината 
само няколко водоноски. те обаче се 
пълнят от основния водоизточник, от 
който ние чакаме вода два пъти сед-
мично. 97% от хората, които се вклю-
чиха в анкета, проведена в социалните 
мрежи, не намират осигурените четири 
водоноски за адекватна и достатъчна 
мярка за бедственото им положение.

разчитаме да получим съдействие 
не само от местната власт, а на дър-
жавно ниво, както и от виК друже-
ството, което е в област търговище.

 общината например досега не ни 
е осигурила безплатна питейна вода. 
Купуваме си я сами. Казаха ни, че от 
държавния резерв ще ни бъде пре-
доставена, но досега не се е случило.

n От Министерския съвет 
вчера обявиха, че се  освобождава 
бутилирана вода от държавни ре-
зерви за осигуряване на питейните 
нужди на хората в Омуртаг.

- именно вчера малко преди 10 
ч. сутринта сдружението сигнализи-
ра мС и министъра на вътрешните 
работи, че не се прилага от страна 
на община омуртаг и областната 

администрация на търговище мяр-
ката снабдяване на населението на 
омуртаг с питейна вода. от дело-
водството на мвр забавиха входя-
щия номер за сигнал-жалбата ни. 
това за нас е умишлено бавене, за 
да се даде време на министъра, на 
областния управител и на кмета да 
реаргират със заден час. 

вода за пиене трябваше да бъде 
осигурена най-късно на 1 ноември, 
откогато влиза в сила заповедта за 
удължаване на бедственото положе-
ние.

n По последна информация 
МРРБ ще отпусне на два етапа 1,3 
млн. лева за подобряване на водо-
снабдяването в Омуртаг. С тях се 
обещава да се реконструира водо-
проводната мрежа. Според вас дос-
татъчно ли са парите и очаквате 
ли действителен резултат?

- това не са нови пари, а част от 
тези, които вече бяха обявени през 
септември. Сумата дори няма да по-
крие заема на общината за около 2 
млн. лева без ДДС, който тя изтегли 
миналата година, за да се започне 
подмяната на малка част от тръбите 
в ниската част на града. 

нужни са още към 20 милиона 
лева за подмяна на тръбите в средна-
та и високата зона на града, което ре-
ално ще подобри водоснабдяването.

ние искаме спешно и цялостно 
финансиране сега, а не това да става 
10-15 години на парче след молби. 
не може 10 години да бедстваме още 
с несигурната надежда, че общината 
ще успее да изпълнява сроковете на-
време, за да получава следваща внос-
ка година след година.

и пак искам да подчертая, че об-
щината се активира само в резултат 
от гражданските протести и писма 
до институциите през 2020 г. Ако я 

няма гражданската активност, няма 
и една тръба да се смени.

n Какво е положението с водо-
снабдянаването в момента? Кога 
хората имат вода и за колко вре-
ме?

- вече над три месеца нямаме вода 
и сме на режим. тя идва в сряда и в 
неделя, на някои места се пуска в 3 ч. 
следобед, на други - вечерта за 30-60 
минути. Както казах, градът е разде-
лен на ниска, средна и висока част и 
от това зависи водоподаването. в се-
лата пък има един път седмично. ние 
ходим с туби и бидони до градски и 
селски чешми. има възрастни хора, 
семейства с деца, които едва се спра-
вят. но все пак в селата положението 
е малко по-леко, тъй като там хората 
сондират сами, имат кладенци, някак 
се оправят.

в омуртаг също може да се сон-
дира, но ни отговарят, че няма пари и 
възможност, тъй като то трябва да е 
много надълбоко. Правени са проуч-
вания и анализи, но нямало сериозни 
водоизточници, които да решат про-
блема. ние не знаем дали това е точ-
но така, затова искаме пълен контрол 
от страна на държавата.

През останалите месеци в година-
та също имаме режим на водата, но 
в по-лек вариант. тя идва сутрин за 
малко, по обяд и вечер. така че ние 
сме във вечен режим.

n Какви рискове виждате за 
здравето на хората?

- Доколкото разбрах, болницата в 
момента е пълна с пациенти с чрев-
ни проблеми, които е възможно да се 
дължат на безводието, на проблеми с 
хигиената и пиенето на вода от водо-
носките. тя не е подходяща за консу-
миране, има предупреждения за това, 
но вероятно някои хора са я пили.

Хората се чудят дали няма да се 

стигне до някоя епидемия. много 
страшни болести биха могли да се 
появят. Спасението на болницата и 
детските градини е в хидрофорни 
системи, но те се пълнят с вода два 
пъти седмично, когато тя се пуска за 
всички останали. в училищата деца-
та са принудени да ползват например 
мокри кърпи за хигиена, защото няма 
постоянно вода.

въпреки тази бедствена ситуация 
регионалната здравна инспекция в 
търговище не предприема никакви 
действия, свързани с подадените от 
нас сигнали, а точно обратното. Смя-
таме, че така тя прикрива нарушения 
и е съучастник в застрашаването на 
хората в града от болести. не се кон-
тролира спазването на здравните из-
исквания за чистота и безопасността 
на водата в детските заведения, спе-
циализираните институции за деца и 
възрастни, водоснабдителните обек-
ти, бръснарските, фризьорските и 
козметичните салони.

n Както казахте, проблемът не 
е нов. Кога се появи и на какво се 
дължи?

- Проблемът е заложен още с на-
чалото на водоподаването към общи-
ната. водоизточникът не е в нашата 
област, а в Сливенско - в село Кипи-
лово. той се намира в труднодостъп-
ни зони и авариите много трудно се 
отстраняват. През годините не са 
предприемани сериозни действия в 
тази насока. Само при авария се за-
крепват тръбите временно.  така 85 
на сто от ресурса се губи по пътя, 
излива се по трасето и до нас не дос-
тига почти нищо. А вода в първоиз-
точника има.

През 2006 г. имаше проект за снаб-
дяване на града от друго място, но 
вода така и не достигна до нас. Бяха 
отпуснати доста пари - над 20 млн. 
лева. Става дума за проект, който 
трябваше да ни даде ресурса от язови-
ра в Ястребино, но вода беше осигу-
рена само за град Антоново през 2008 
г. и там вече няма проблем.

n Защитава ли местната 
власт правата на хората или те 
разчитат повече на гражданското 
обединение? Как и кога възникна 
то?

- Когато питаме местната власт за 
това какво прави по въпроса, полу-
чаваме уклончиви и противоречиви 
отговори. Бездействието на трите ор-
гана, от които зависи водоснабдява-
нето, е налице.

Сега в омуртаг живеят 6000 
души, голяма част от хората напус-
наха града, отидоха в чужбина. още 
6000 души живеят в общината. на-
правихме неформално обединение 
“вода за омуртаг” още през 2020 г. 
Сега то направи петиция с искане за 
обявяване на бедствено положение, в 
която се събраха подписи за два дни. 
в него участват много хора на добро-
волни начала и всеки гледа да помага 
с каквото може.

n След като не разчитате на 
местната власт, откъде търсите 
подкрепа, към кои институции сте 
се обръщали досега?

- Писали сме до министерския 
съвет, до мвр, до мррБ, моСв, 
мЗ, мФ, областния управител, об-
мудсмана още през 2020 г. Държа-
вата е запозната с проблема. тогава 
направихме масови протести, но ре-
зултат нямаше.

След две години пак възобновя-
ваме исканията си. не знам защо ни 
пренебрегват. ние правим каквото 
можем, задаваме въпроси, но не по-
лучаваме конкретни отговори. Сега 
положението е много по-критично, 
отколкото преди две години. Живе-
ем в нечовешки условия, идва зима, 
не знаем как ще я изкараме.

освен помощ от държавата, иска-
ме и пълен одит на това, което се е 
правило през годините, и защо няма 
резултати. настояваме да се изготви 
стратегия за решаване на проблема.

РосицаЯнкова:

Омуртаг е във вечен 
воден режим
Живеемвнечовешкиусловия,имамеводазапочасдвапътиседмично,
заявичленътнагражданскотообединение„водазаомуртаг”

  ᄑ
 

Интервю на Деси ВЕЛЕВА

РосИцА ЯнкоВА е родена 
в омуртаг. Работи в дър-

жавния сектор към Минис-

терството на правосъдието. 
Представител е на неформал-

ното гражданско обединение 
“Вода за омуртаг”, което се 
бори за нормално водоснаб-

дяване на града и околните 
населени места.
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Вечер в „Перото", посветена 
на Виктор Пасков

Пазени десети-
летия в тайна от 
света, през септем-
ври за първи път 
събрани в книга се 
появиха "Стихотво-
рения" от автора, 
превърнал се в жива 
легенда на българ-
ската проза - Вик-
тор Пасков. Книга-
та излезе на пазара 
със съставители писателите Георги 
Господинов и Захари Карабашлиев и 
поета Иван Ланджев, а изящното 
оформление е на художника Дамян 
Дамянов. Вечер, посветена на Вик-
тор Пасков, ще се състои на 7 ноем-
ври от 18,30 ч. в Литературния клуб 
"Перото" в НДК. Входът е свободен. 
Модератор е Захари Карабашлиев, а в 
събитието ще се включат Георги Гос-
подинов и Иван Ланджев, френската 
българистка и преводачка, професор 
по българска литература във Франция 
и основателка на първата бакалавър-
ска програма по български език в Па-
риж проф. Мари Врина-Николов. Със 
стихове, думи и джаз ще се опитаме 
да импровизираме разходка из алеите 
на ума на писателя, а специален гост 
ще бъде джазменът Венцислав Благо-
ев ("Джазтет"), допълват организа-
торите от "Сиела".

Класика и съвремие  
се срещат на сцената  
на зала „България"

Софийската филхармония по-
среща на 3 ноември младия диригент 
Любомир Денев-син, с когото ще пред-
ставят Концерт за ударни от баща 
му - композитора Любомир Денев. 
Концертът за ударни и оркестър е 
написан в Норвегия през 1986 г. Пре-
миерата и студийният запис за Наци-
оналното радио са осъществени под 
диригентството на композитора със 
солистите от ансамбъл "Полирит-
мия" Антонин Бржечка, Борис Динев 
и Асен Аврамов. Солисти на 3 ноември 
ще бъдат перкусионистите Калина 
Владовска, Мартина Митева и Ми-
рослав Димов. Във втората част на 
вечерта Любомир Денев-син включва 
Втора симфония на Ленард Бърнс-
тейн със солист обичания от родна-
та публика македонски пианист Дино 
Имери.

трийсет години от 
началото на Детска-

та вокално-театрална 
формация "таласъм-

че" се навършват през 
2022 г. тя е основана 
в София от компо-

зитора, диригента и 
музикалния педагог 
Димитър костанца-

лиев. в нея участват 
деца от 4 до 18 годи-

ни, а репертоарът съ-

държа детска забавна 
музика, класически и 
народни песни, цър-

ковно-славянски пес-

нопения, съвременна 
поп и рок музика и 
мюзикъл.

"таласъмче" ще 

отбележи на 5 ноем-

вриот 19 ч. в Софий-

ската опера и балет 
30-годишнината си 
с грандиозния спек-

такъл "в царството 
на мюзикъла". той е 
построен върху иде-

ята за пътуване във 
времето, в чиято ос-

нова са сценични про-

изведения, откъси от 
мюзикъли, станали 
световна класика. в 
него ще участват би-

вши възпитаници на 
формацията.

През тези три де-

сетилетия, докато във 
формацията са се обу-

чавали в хорова музи-

ка, актьорско майстор-

ство, танци повече от 
300 деца, тя е носител 
на множество родни 
и международни пър-

ви награди, призове, 
гран при и редица 
други отличия, издава 
15 албума, поставя на 
сцена 13 мюзикъла и 
музикално-сценични 
спектакъла, съвмест-

ни продукции с нмт 
"Стефан македонски" 
и Софийската опера и 
балет. Грандиозни-

ят юбилеен спекта-

къл се осъществява 
с подкрепата на нФ 
"култура". входът е 
свободен, но входни 
документи за при-

съствие, на стойност 
0.00 лв., може да бъ-

дат взети от билетна-

та каса на операта.

Смесеният хор и Сим-

фоничният оркестър на Бнр 
ще представят на 4 ноем-

ври от 19 ч. в зала "Бълга-

рия" българска премиера 
на ораторията "Христос на 
маслиновата планина" от 
Бетовен. това е първото от 
поредицата събития, с които 
Смесеният хор на радиото с 
диригентка любомира алек-

сандрова отбелязва своя  
70-годишен юбилей. в  кон-

церта ще участва и Детски-

ят хор на Бнр с диригентка 
венеция караманова, научи 
Дума от катя василева.

единствената оратория 
на Бетовен е уникална твор-

ба в творчеството на компо-

зитора, един почти забравен 
шедьовър. Драматична му-

зика, разказваща историята 
за Христовите страсти - в 

случая по различен и по-ху-

манистичен начин. акцен-

тът е върху духовната борба 
на иисус в Гетсиманската 

градина, където той приема 
съдбата Си - неизбежността 
от собствената Си смърт, за 
да изпълни мисията Си на 
земята - представена под 
формата на чаша, от която 
е трябвало да пие. Първата 
половина на едночасова-

та оратория поставя фокус 
върху психологията на стра-

данието на иисус, докато 
той моли Бог да вземе тази 
чаша на скръбта от него. 

в ролята на иисус ще ви-

дим тенора мартин Хощет-

лер, ангелът е сопраното 
ева Перчемлиева, а Петър  
- баритонът атанас младе-

нов. Диригент ще бъде мае-

стро Георги Димитров.

накратко

натозиденсародени

БОРИСЛАВГИДИКОВ,
олимпийскишампион
повдиганенатежести
ГЕОРГИМИШЕВ,
писател,драматург
ЛИЛИЯАБАДЖИЕВА,
театралнарежисьорка
НАДЕЖДАЗАХАРИЕВА,
поетеса
ПЕТЪРМЕРКОВ,
двукратенолимпийски
вицешампионпокану

СнимкаВаСилкаБалеВСка

Любомир Денев-син

вдъхновяващият учител, 
историк и изследовател от 
Свиленград Димитър Гилев 
спечели вота на публиката 
в националната обществена 
кампания на Бнр "Будител 
на годината 2022". резул-

татите от гласуването бяха 
обявени на тържествена  
церемония на празничния  
1 ноември, излъчена в диги-

талните платформи на Бнр,  
dir.bg и actualno.com.

Победителят Димитър 

Гилев призова всички бъл-

гари да се пробудим и осъз-

наем, че сме древен народ 
с история. настоя да спрем 
да говорим за България като 
за държава, а да осъзнаем, 
че тя е отечеството ни. За-

това и често влиза в клас с 
костюм от миналото, за да 
преподава автентично, а в 
своята интернет платфор-

ма "Древна България" Ги-

лев качва клипове, статии 
и публикации, с които цели 
пробуждането на българ-

ския народ. материалите 
вече са над 1500.

"Преподавам историята с 
чувство, за нея не се говори 
сухо, защото така се получа-

ва едно нареждане на факти, 
което по никакъв начин не 

може да провокира интерес 
в децата...", сподели той на 
тържествената церемония. 
29-годишният учител допъл-

ни, че иска да научи учени-

ците си на чест, морал, дълг, 
родобюлие, отечественозна-

ние.
Димитър Гилев е един от 

десетте финалисти в деветото 
издание на кампанията "Бу-

дител на годината", избрани 
от журито - проф. огнян Гер-

джиков, д-р румен манов, 
Светослав иванов, Даниел 
ненчев, елеонора Гаджева, 
Добрина чешмеджиева и 
ива Дойчинова, сред стоти-

ци предложения от слушате-

лите на Бнр. Голямата награ-

да "аз, буки, веди - Знание" е 
пластика на скулптора алек-

сандър Пройнов.
Специалната награда на 

Бнр получи проф. мартин 
вечев, визионерът на бъде-

щето от INSAIT, който успя 
да постави България в центъ-

ра на света със заряда, хъса и 
енергията си.

наградата на bTV Media 
Group, партньор на кампа-

нията, получиха двама души 
с огромни сърца -  Силвена 
Христова и красимир лам-

бов, основателите на Фон-

дация "Живот със Синдром 
на Даун", които преобърнаха 
представите на българите за 
слънчевите деца и показаха 
на всички, че това състояние 
далеч не е присъда, а предиз-

викателство.

СнимкаБнР

Смесеният хор на БНР празнува 70-годишен юбилей

Учителят Димитър 
Гилев е „Будител 
на годината 2022”
Тойспечели
вота
напубликата
внационалната
обществена
кампания
наБнР

СнимкакРиСТинакоСТоВа,БнР

30 години Детска вокално-театрална 
формация „Таласъмче”

СнимкаДВТФ“ТалаСъмче”
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хороскоп

21 март - 20 април

22 юни - 23 юли

21 април - 21 май

23 юли - 23 август

22 май - 21 юни

24 август - 23 септември

24 септември - 23 октомври

22 декември - 20 януари

24 октомври - 22 ноември

21 януари - 19 февруари

23 ноември - 21 декември

20 февруари - 20 март

днес петък събота неделя

предимнослънчево променливо предимнооблачно облачносдъжд

максимални максимални максимални максимални

овен

Eкипната работа ви спо-
ри много в днешния ден, 
заедно с колегите ще ре-
шите много задачи.

рак

Отдавайте по-малко зна-
чение на дребните неща, 
така по-бързо ще свърши-
те задачите си за деня.

телец

Разширяване на бизнеса е 
сред приоритетите ви и 
на тях ще посветите го-
ляма част от времето си.

лъв

Част от времето ви ще е 
свързано с изпълнение на 
чужди задачи, но няма да 
съжалявате.

БлИЗнацИ

Нова информация ще ви 
направи по-активни в де-
лата ви. Ще бъдат успеш-
ни всички нови начинания.

дева

Предстои важен разговор 
с човек, от когото зави-
сят важни неща. Ще по-
лучите нова перспектива.

веЗнИ

Може да посветите 
днешния ден на разтовар-
ващи занимания, ще ви по-
действа много добре.

коЗИрог

В състояние сте да по-
стигнете върхове. А това 
ще повдигне самочувст-
вието ви.

скорпИон

Успешно завършен про-
ект ще ви спечели още 
по-голямо уважение от 
вашите началници.

водолей

Красноречиво ще убедите 
някого в предимствата на 
своя идея и заедно ще я ре-
ализирате.

стрелец

Очаквайте обаждане от 
скъп човек, с когото от-
давна не сте контактува-
ли, ще ви донесе радост.

рИБИ

Ново начало за бизнес, 
пътувания или съвместен 
живот. Ще осъществите 
всичко, което планирате.

22
oC 20

oC 21
oC 16

oC

православенкалендар

св.пименЗографские
прочут иконописец и хра-
мостроител

Знаменитият иконопи-
сецихрамостроителпрепо-
добни пимен Зографски се
родилвсофия.Тойбилбла-
годатен плод от продължи-
телнитемолитвинанеговите
родители. роден в деня на
първовърховните апостoли
петърипавел,отрокътвсв.
Кръщение бил наречен па-
вел. родителите му го дали
да се учи на писмо, иконо-
пис, църковно пение и св.
писание при техния духов-
ник, зографския йеромонах
Тома, който служел тогава
в древната градска църква
“св.великомъченикГеорги”.
следсмърттанародителите
умрялинаставникътнамла-
дия павел. на четиридесе-
тияденследсмърттаситой
сеявилнасвояучениквсла-
ваигопосъветвалдаотиде
в св. атонска гора, която

ще бъде място на неговото
спасение. павел раздал на
бедните останалото от ро-
дителитеимуществоисеот-
правилвбългарскияатонски
манастирЗограф.Тамскоро
гопостригаливмонашество
симетопимен.Тойтакабър-
зопреуспявалвмонашески-
те добродетели, че братята
започнали да го наричат
“младияавва(отец)”.

Когато навършил 30 го-
дини,монахпимен-против
волята му - бил ръкополо-
жен зайеромонахотмаке-
донския воденски епископ
памфилий, който бил по
народност българин. пре-
подобни пимен служел,
облянвсълзи,иполучилот
бога дара на чудотворната
молитва, излекувал един
бесноватбратиспасилжи-
вотанадругбрат,ухапанот
отровназмия.

За да не се възгордее
от голямата почит, която
всички братя му отдавали,

той получил благословение
отигуменадаизлезеотма-
настираидасепредадена
уединенживот.построилси
в гората най-простичка ко-
либа,хранелсескестении
различнитреви,авманасти-
ра дохождал само за да се
причасти.

Когатобилна55-годиш-
на възраст, явил му се във
временамолитванебесният
покровител на Зографската
обител - св. великомъченик
Георгипобедоносец,имусъ-
общилбожиятаволядабъде
пастир на своя еднокръвен
народ, който е останал без
пастири.порадистрахдане
бъде измамен преподобни
пименсепосъветвалседин
прозорлив старец и само
като получил неговото съ-
гласие,сеотправилзабъл-
гария, която по това време
пъшкала под османско иго.
съссебесивзелсвояученик
памфилий, който по-късно
написалжитиетому.

впродължениенамно-
го години той обиколил
почтицялабългария

най-напред бил в род-
ниясиградсофияинейни-
те околности, след това в
Южна българия и бачков-
ския манастир. обиколил и
цяласевернабългария.на-
всякъдепроповядвалслово-
то божие, утвърждавал във
вяратаправославниянарод,
смолитватасивършелмно-
гочудеса,строилиремонти-
ралхрамове.

постороил, обновил
около300църквии15мана-
стира, като собственоръчно
ги украсявал със стенопис.
между тях са черепишки-
ят манастир във врачанска
епархияисуходолскиятма-
настир (тогава) във видин-
скатаепархия.

Към края на живота си
преп. пимен се завърнал в
черепишкия манастир, за
да предаде тялото си там

на земята. скоро заболял
тежко,предалнаманастир-
ските братя своето послед-
ноотеческоблагословение,
причастил се със светите

Тайни Христови и починал
на3ноември1620г.преди
смъртта лицето му просия-
ло, а при гроба му ставали
чудеса.

Църкватапочитана3ноемврипреп.пименЗографски(софийски).св.свщмчциакепсим,Йосифиайтал

05.55 денят започва - сутрешен
блок

09.20 100%будни-токшоу
11.00 Култура.бГ - предаване за

култура
12.00 посветаиунас
12.25 новининатурскиезик
12.35 малкиистории/п/
12.45 Телепазаренпрозорец
13.00 последниятпечели-забав-

но-познавателно семейно
куизшоу/п/

14.00 Телепазаренпрозорец
14.15 “пакостникът чорапчо” -

анимационенфилм
14.45 “вечнитетайни”-анимация
15.15 “Героисопашки”-научно-

популяренфилм
15.45 Телепазаренпрозорец
16.00 бързо,лесно,вкусно
16.30 светътиние
17.00 българияв60минутисма-

рианавекилска
18.00 посветаиунас
18.20 ощеотденя -коментарно

предаване
18.45 спортТоТо
19.00 последниятпечели-забав-

но-познавателно семейно
куизшоу

20.00 посветаиунас
20.45 спортниновини
21.00 музикабезкрай
22.00 “братството 2” - тв филм

/7епизод/(14)
22.50 отвъдграниците
23.00 посветаиунас
23.25 ФиФа - световно първен-

ствопофутбол2022-мага-
зиннопредаване/4епизод/

23.55 бнТ представя - петя ду-
барова:азсъмпетя/п/

00.55 светътиние/п/
01.25 100%будни-токшоу/п/
03.00 Култура.бГ - предаване за

култура/п/
03.55 “Героисопашки”-научно-

популяренфилм/п/
04.25 посветаиунас/п/
05.10 ощеотденя -коментарно

предаване/п/
05.40 Телепазаренпрозорец

06.00“Тазисутрин”-информаци-
онно предаване с водещ
ЗлатимирЙочев

09.30“предиобед”-токшоусво-
дещидесиславастоянова
иалександърКадиев

12.00 bTV новините - обедна
емисия

12.40“Комицитеиприятели”/п./-
комедийношоу

13.20 “стани богат” /п./ - куиз
шоу

14.30 “ШоутонаниколаосЦити-
ридис”/п./

15.00“огледаленсвят”-сериал
16.00 премиера: “обещание” -

сериал,с.4
17.00bTVновините
17.30 “лице в лице” - публици-

стично предаване с воде-
щаЦветанкаризова

18.00 “стани богат” - куиз шоу
сводещмихаилбилалов

19.00 bTV новините - централна
емисия

20.00“меннемемислете”-сери-
ал,еп.43

21.00 “Фермата: мостът на вре-
мето”-риалити,с.8

22.30 “ШоутонаниколаосЦити-
ридис”-вечернотокшоу

23.00bTVновините-къснаеми-
сия

23.30 “Закон и ред: специални
разследвания” - сериал,
с.22eп.1

00.30“марлон”-сериал,еп.6
00.50“Катонакино”-предаване

закино
01.00“революцияZ:секс,лъжии

музика”-сериал,с.3еп.13
02.10bTVновините/п./
02.40“предиобед”/п./-токшоу
04.35 “опасни улици” - сериал,

с.15
05.30“лицевлице”/п./

00.05“нашиятследобедсбсТв”
/п/

01.15“ляваполитика”
02.10“студиоикономика”/п/
03.10“обществоикултура”/п/
04.10“думатаеваша”/п/
05.10документаленфилм
05.40“нашиятследобедсбсТв”

/п/
06.50музикаленантракт
07.30документаленфилм
08.00“Заисториятасвободно”/п/
09.00“дискусионенклуб”/п/
10.00Твпазар
10.15“актуалноотденя”/п/
11.15Твпазар
11.30музикаленантракт
11.40“Хубаваси,татковино”
12.10Твпазар
12.30новини
12.45“Контра”/п/
13.45Твпазар
14.00“нашиятследобедсбсТв”
15.30новини
16.00документаленфилм
16.30 “думата е ваша” - открита

линия
17.30Твпазар
17.45музикаленантракт
18.10Твпазар
18.30новини-централнаемисия
19.15“актуалноотденя”
20.00“студиоикономика”
21.00“ляваполитика”/п/
22.00Твпазар
22.15 новини - централна еми-

сия/п/
22.40“актуалноотденя”/п/
23.20“студиоикономика”/п/

04.35Телеканал“доброутро”

08.00новини/съссубтитри/

08.20“антиФейк”

08.55“живейздравословно!”

09.45информационенканал

11.00новини/съссубтитри/

11.15информационенканал

14.00новини/съссубтитри/

14.15информационенканал

17.00 вечерни новини /със суб-

титри/

17.40 “човек и закон” с алексей

пиманов

18.45“поленачудесата”

20.00 “време” - информационна

програма

20.45Фантастика

22.45 “операция “динамо”, или

приключенията на русна-

цитевбритания”-филм

23.45“аритмия”-филм

01.55“поленачудесата”

03.00 “време” - информационна

програма

03.45 “размразеният шаран” -

филм
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тин.Тор.Невен.Табор.Каверин/Вениамин/.Тонер.
Елин. Манол. Ре. Тон. Синус. Сопот. Пен //Шон/.
лусон. "Тико". Навик. Росен. Кан. Корен. Роман.
Китеник.Тимур/"Тимуринеговатакоманда"/.Олук.
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лерис/Мишел/.Конус.Тали.Ринит.Винил.Рикар/
Антоан/.Тет.Терен.Нурек.лагер.Митеран/Фран-
соа/.Мусон."Кодак".Енот.Тасос.Талон."Ка".Дар.
"Ритон". Нерит. Непал. Так. Нанос. Номер. Вола.
Сакар.Белот.Мурад.Тит/Флавий/."Монитор".Пи-
кар/Жан/.Ватин.Матадор.Рокан.лимерик.Напор.
Бетон.Динар.Не.



16 

ЧЕТВЪРТЪК
3 ноЕмВРи

45

ЦСКА победи Локо с 1:0 в Пловдив 
в отложен мач от VII кръг на efbet Лига. 
на “Лаута” точен единствено беше сър-
бинът Лазар Туфегджич (27). С успеха 
играчите на Саша илич имат 40 т. и се 
бетонираха на върха в класирането с 5 т. 
пред шампиона Лудогорец, който обаче 
е с 2 мача по-малко. Локо пък регистри-
ра четвърто поражение, но остана чет-
върти с 30 т.

още в първата минута Бирсент Ка-
рагарен, който изигра своя мач №200 за 
“смърфовете”, центрира отляво в наказа-
телното поле, а Преслав Боруков надс-
кочи Юрген матай и стреля с глава, но 
в ръцете на Густаво Бусато. Туфегджич 

(15) бе изведен зад защитата на домаки-
ните и се озова сам срещу Динко Хор-
каш, но в опит да го прехвърли не улучи 
вратата.

После Райън Бидунга сбърка в опит 
да изчисти топката и след рикошет в кра-
ка на Тибо Вион тя попадна у Турицов и 
той пусна успоредно на голлинията към 
Туфегджич, който засече топката в оп-
разнената врата и откри.

Второто полувреме започна с натиск 
на “черно-белите”, които на два пъти 
застрашиха вратата на гостите след ста-
тични положения, но “червената” отбра-
на се справи. Резервата Евандро (78) бе 
изведен отдясно зад защитата на гости-

те, но ударът му бе слаб и не затрудни 
сънародника му Бусато. В 84-та минута 
ЦСКА остана с човек по-малко, тъй като 
влезлият като резерва мено Кох получи 
контузия, но илич вече бе изчерпал пра-
вото си на три прекъсвания на играта за 
смени и столичният тим доигра срещата 
с 10 души. Кох е с мозъчно сътресение.

В следващия 17-и кръг Локо прие-
ма на “Лаута” шампиона Лудогорец, а 
ЦСКА е домакин на Локо Сф.

Левски отново 
призова за оставки 
в БФС. от “Герена” 
продължиха да атаку-
ват бившия си футбо-
лист Боби михайлов, 
който според “сини-
те” е занулил българ-
ския футбол. наско 
Сираков и компания 
пак поискаха извън-
реден Конгрес, за да 
бъде избран правил-
ният човек за шеф на 
БФС.

“Уважаеми ръко-
водители на БФС,

През последни-
те месеци ръковод-
ството на Левски 

ежедневно се справя 
с наистина големи-
те проблеми, насле-
дени в клуба. Това 
става благодарение 
на безпрецедентната 
подкрепа на много-
бройните ни привър-
женици и доверието 
им към нас. 

Точно обратното 
- през последните по-
вече от 15 години вие 
не само не решихте, а 
задълбочихте пробле-
мите пред българския 
футбол, като превър-
нахте България в една 
от най-изостаналите 
страни във футболна 

Европа.
Затова още ве-

днъж ви призовава-
ме най-късно до 20 
декември 2022 г. да 
обявите дата за из-
вънреден изборен 
Конгрес, който да се 
проведе прозрачно и 
честно и да постави 
основите на нов тип 
управление. 

В противен слу-
чай ще го направим 
ние по всички прави-
ла на закона и Устава 
на БФС, които, бъде-
те сигурни, добре по-
знаваме”, обявиха от 
Левски.

Рейнджърс Глазгоу е най-слабият отбор в ис-
торията на Шампионската лига. Шотландският 
клуб загуби всичките си мачове, като успя да вка-
ра само 2 гола и допусна 22. Тимът от “Айброкс” 
падна по два пъти от Аякс, наполи и Ливърпул.

Досега антирекордът се държеше от Динамо 
Загреб. През сезон 2012/2013 хърватите загубиха 
всичките си мачове от Реал, Лион и Аякс, като ре-
гистрираха голова разлика 3:22.

Този сезон имаше и друг отбор, който не спе-
чели нито една точка - Виктория Пилзен. Чешки-
ят първенец вкара 5 гола на Байерн, интер и Бар-
селона, но допусна 24. В класацията за най-слабо 
представяне фигурира и родният Левски. През 
2006 г. “сините” допуснаха шест загуби от Челси, 
Барселона и Вердер, при голова разлика 1:17. По-
слабо от Левски са се представяли още Жилина, 
Бешикташ и Спартак москва.

от Лудогорец се зака-
ниха да бият Рома в Рим 
и така да се класират за 

елиминациите на Лига Ев-
ропа. Българският доми-
натор се нуждае само от 

точка във Вечния град, тъй 
като изпреварва “вълците” 
за второто място заради 

победата над тях с 2:1 на 
старта. Спортният дирек-
тор Козмин моци заяви, че 
неговият тим не знае как се 
играе за реми.

“Всеки мач излизаме 
за победа. Ясно е, че ще е 
тежко”, призна румънецът.

“Рома е голям отбор с 
добри футболисти и ще 
има страхотна атмосфера. 
За нас остава само да иг-
раем красив футбол и да 
се раздаваме максимално 
на терена”, закани се Ки-
рил Десподов. Тимът му е 
оценяван от специализира-
ния сайт transfermarkt.com 
на 31,1 млн. евро, докато 
играчите на Жозе моури-
ньо струват внушителните 
393,35 млн.

Футбол
по БТВ Екшън
19.45 Фейенорд - лацио
22.00 Рома - лудогорец

по Ринг
19.30 Монако - Цървена звезда
22.00 Кьолн - Ница

по Макс споРТ 3
19.45 Реал С - Ман Юнайтед
22.00 Арсенал - Цюрих

по Макс споРТ 4
19.45 трабзонспор - Ференцварош
22.00 унион Сен Жилоа - унион 
берлин

по Макс споРТ 1
теНиС
12.00 “Мастърс” в Париж

по Макс споРТ 2
бАСКетбол
19.00 Ямбол - Спартак Пл
21.30 олимпия Милано - Реал М

Гледайте

резултати

VI кръг
Група а 
Ливърпул - Наполи 2:0 1:0 Са-

лах (85) 2:0 нунес (90+8); рейнджърс 
- аякс 1:3 0:1 Бергхаус (4) 0:2 Кудус 
(29) 1:2 Таверние (86-д) 1:3 Консейсао 
(89). 1. НапОЛИ 15 т. 2. ЛИВЪрпуЛ 
15 3. Аякс 6 4. Рейнджърс 0.

Група В
Байер Леверкузен - Брюж 0:0; 

порто - атлетико Мадрид 2:1 1:0 Та-
реми (5) 2:0 Еустакио (24) 2:1 маркано 
(90+5-авт). 1. пОрТО 12 2. БрЮЖ 11 
3. Байер 5 4. Атлетико 5.

Група С 
Байерн - Интер 2:0 1:0 Павар (32) 

2:0 Чупо-мотинг (72); Виктория пил-
зен - Барселона 2:4 0:1 Алонсо (6) 
0:2 Торес (44) 1:2 Хори (52-д) 1:3 То-
рес (54) 2:3 Хори (63) 2:4 Торе (75). 1. 

БаЙЕрН 18 2. ИНТЕр 10 3. Барсело-
на 7 4. Виктория 0.

Група D
Марсилия - Тотнъм 1:2 1:0 мбем-

ба (45+2) 1:1 Лангле (54) 1:2 Хьойберг 
(90+5). Спортинг Лисабон - айн-
трахт Франкфурт 1:2 1:0 Артур (39) 
1:1 Камада (62-д) 1:2 муани (72). 1. 

ТОТНЪМ 11 2. аЙНТраХТ 10 3. 
Спортинг 7 4. марсилия 6.

Снимкаcska.bg

лазар туфегджич (вляво) се бори за топката  
с Матеус Силва от локо за победата на ЦСКА

ЦСКА удари 
Локо на „Лаута”
„Червените”сеоткъснаха
навърхавкласирането

Рейнджърс е  
най-слабият в ШЛ

Левски зове за оставки в БФС

Излизаме 
да бием  
Рома

Лудогорец:

СнимкаБТа

На заминаване от лудогорец се заканиха да бият Рома в Рим


